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℡ 96 144 16 80 Fax: 96 144 48 30 
www.ajunt-museros.com 

 

  SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA 
DE 18 DE DESEMBRE DE 2014 

 
 
 

Hora d’inici: 19.00 h 

Hora d’acabament: 21.32 h 

Lloc: Saló de plens 

Núm. de sessió: 10 

Tipus: ordinària  

Convocatòria: primera 

  
ASSISTENTS 
 
Alcalde: JOSÉ MARÍA AZNAR MONFERRER 
 
Regidors: 
  
JAVIER MARÍ VENTURA  
M. JOSÉ ALCOVER VIVÓ 
DORA MAYTE MONTALT TORIBIO 
MANUEL MORENO I COMES 
JULIO LACRUZ SÁNCHEZ  
VICENT JOSEP SIMON I AZNAR 
CRISTINA CIVERA I BALAGUER 
VICENT PÉREZ I COSTA 
JUAN JOSÉ CARRIÓN RUBIO 
M. CARMEN AGUILAR BALAGUER 
ANDREU COLLADO I GARCIA 
VÍCTOR XERCAVINS I GARCIA 
   
Interventor. GONZALO GIL GÓMEZ 
Secretària. ARACELI MARTÍN BLASCO  
Absent. M. CARMEN AGUILAR BALAGUER. 
S'incorpora en el punt 6 de l'ordre del dia. 
 
 
ORDRE DEL DIA 
 

1. Proposta d'aprovació de l'acta de la sessió 
anterior. 

2. Proposta d'aprovació de la moció presentada 
pel PSPV-PSOE sobre la revisió de la taxa 
TAMER. 

3. Proposta d'aprovació de la moció presentada 
pel BLOC-COMPROMÍS sobre el retard en el 

SESIÓN PLENARIA ORDINARIA 
DE 18 DE DICIEMBRE DE 2014 

 
 
 

Hora de inicio: 19.00 h 

Hora de finalización: 21.32 h 

Lugar: Sala de plenos 

Núm. de sesión: 10 

Tipo: ordinaria 

Convocatoria: primera 

 
ASISTENTES 
 
Alcalde: JOSÉ MARÍA AZNAR MONFERRER 
 
Concejales: 
 
JAVIER MARÍ VENTURA 
Mª JOSÉ ALCOVER VIVÓ 
DORA MAYTE MONTALT TORIBIO 
MANUEL MORENO I COMES 
JULIO LACRUZ SÁNCHEZ 
VICENT JOSEP SIMON I AZNAR 
CRISTINA CIVERA I BALAGUER 
VICENT PÉREZ I COSTA 
JUAN JOSÉ CARRIÓN RUBIO 
Mª CARMEN AGUILAR BALAGUER 
ANDREU COLLADO I GARCIA 
VÍCTOR XERCAVINS I GARCIA 
 
Interventor. GONZALO GIL GÓMEZ 
Secretaria. ARACELI MARTÍN BLASCO 
Ausentes. MARIA CARMEN AGUILAR BALAGUER. Se 
incorpora en el punto 6 del orden del día. 

 
 
ORDEN DEL DÍA 
 

1. Propuesta de aprobación del acta de la sesión 
anterior. 

2. Propuesta de aprobación de la moción 
presentada por el PSPV-PSOE sobre la revisión 
de la tasa TAMER. 

3. Propuesta de aprobación de la moción 
presentada por el BLOC-COMPROMÍS sobre el 
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pagament de la Generalitat Valenciana a la 
Mancomunitat de l'Horta Nord 

4. Proposta d'aprovació de la moció presentada 
pel BLOC-COMPROMÍS sobre la reobertura de 
RTVV 

5. Elecció del jutge de pau 
6. Proposta d'aprovació de la composició i 

reglament del Consell Escolar Municipal 
7. Proposta d'aprovació de la renovació del 

conveni d’Ecovidrio 
8. Despatx extraordinari 
9. Dació de comptes 
10. Decrets de l'Alcaldia 
11. Precs i preguntes 
 

1. PROPOSTA D'APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA 
SESSIÓ ANTERIOR 

 
L'alcalde dóna compte de l'acta de la sessió ordinària 
de 30 d'octubre de 2014, la qual ha sigut repartida 
prèviament a tots els regidors. 

S’aprova per unanimitat. 

2. PROPOSTA D'APROVACIÓ DE LA MOCIÓ 
PRESENTADA PEL PSPV-PSOE SOBRE LA REVISIÓ 
DE LA TAXA TAMER 

 
L'alcalde presenta al Ple per al seu debat la moció 
següent del PSPV-PSOE, la còpia de la qual ha sigut 
prèviament repartida a tots els regidors. 

Moció 

A l'agost de 2011, el Partit Popular va fer valdre la 
seua majoria absoluta en l'assemblea de l'Entitat 
Metropolitana per al Tractament de Residus (EMTRE) 
per a aprovar un increment abusiu, desproporcionat i 
injust de la Taxa pel Servei Metropolità de Tractament 
i Eliminació de Residus urbans, coneguda com a 
TAMER, que des de 2009 va establir incloure-la en el 
rebut de l'aigua dels ajuntaments. 

Des del primer moment,  els i les socialistes ens vam 
posar a aquesta pujada que el seu únic objectiu, lluny 
de millorar la qualitat d'un servei públic, era que els 
ciutadans i les ciutadanes pagaren de la seua butxaca 
les conseqüències de la nefasta gestió realitzada pel 

retraso en el pago de la Generalitat Valenciana 
a la Mancomunidad de l’Horta Nord. 

4. Propuesta de aprobación de la moción 
presentada por el BLOC-COMPROMÍS sobre la 
reapertura de RTVV. 

5. Elección del juez de paz. 
6. Propuesta de aprobación de la composición y 

reglamento del Consejo Escolar Municipal. 
7. Propuesta de aprobación de la renovación del 

convenio de Ecovidrio. 
8. Despacho extraordinario. 
9. Dación de cuentas. 
10. Decretos de la alcaldía. 
11. Ruegos y preguntas. 

 
1. PROPUESTA DE APROBACIÓN DEL ACTA DE LA 

SESIÓN ANTERIOR. 

 
El Sr. Alcalde da cuenta del acta de la sesión ordinaria de 
30 de octubre de 2014, la cual ha sido repartida 
previamente a todos los concejales. 

Vista la misma, se aprueba por unanimidad. 

2. PROPUESTA DE APROBACIÓN DE LA MOCIÓN 
PRESENTADA POR EL PSPV-PSOE SOBRE LA 
REVISIÓN DE LA TASA TAMER. 

 
El Sr. Alcalde presenta al Pleno para su debate la 
siguiente moción del PSPV-PSOE, cuya copia ha sido 
previamente repartida a todos los concejales. 

Moción 

En agosto de 2011, el Partido Popular hizo valer su 
mayoría absoluta en la Asamblea de la Entidad 
Metropolitana para el Tratamiento de Residuos (EMTRE) 
para aprobar un incremento abusivo, desproporcionado 
e injusto de la Tasa por el Servicio Metropolitano de 
Tratamiento y Eliminación de Residuos urbanos, 
conocida como TAMER, que desde 2009 estableció 
incluir en el recibo del agua de los ayuntamientos. 

Desde el primer momento,  los y las socialistas nos 
pusimos a esta subida cuyo único objetivo, lejos de 
mejorar la calidad de un servicio público, era que los 
ciudadanos y las ciudadanas pagaran de su bolsillo las 
consecuencias de la nefasta gestión realizada por el 
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Partit Popular, tant els sobrecostos descomunals en 
les plantes de fem com el pagament dels interessos de 
demora del deute acumulat per l’EMTRE. 

Per a situar la qüestió que hui demandem a través 
d'aquesta moció, cal recordar que inicialment la 
proposta d'augment era d'un 310% en el tram fins a 
65 m3; d'entre un 314% i un 210% entre 65 i 330 m3 i 
d'un 5% entre 130 i 195 m3. Però, no obstant açò, a 
partir de 195 m3 s'establia una rebaixa del 31%.  

D'aquesta manera, la TAMER, que es disparava en la 
majoria de les llars, baixava per als qui més 
consumeixen i major poder adquisitiu tenen (veure 
taula 1). 

TAULA 1 

 

Els i les socialistes rebutgem de plànol aquesta 
proposta i iniciem una campanya ciutadana 
informativa i de denúncia. Com a conseqüència de les 
al·legacions presentades pel Grup Socialista en 
l’EMTRE, es va aprovar una modificació substancial de 
les tarifes, però la distribució de la càrrega tributària 
seguia sense ser equitativa, ja que mentre en els trams 
de menor consum l'increment es disparava fins a un 
313%; en els de major, la reducció era del 31,50%. 

 

TAULA 1 

TRAM DE  

CONSUM 
D’AIGUA 

COSTA ANUAL TAXA  

FINS A SETEMBRE 
2011 

1a PROPOSTA 
AUGMENT TAXA 
AGOST 2011 

INCRE
MENT 
% 

Fins als 65 m3 22,20 € 69,00 € 310% 

De 65 m3 a 130 
m3 

44,40 € 

139,80 € 

314% 

210% 

5% 

66,60 € 

De 130 m3 a 
195 m3 

133,20 € 

Més de 195 m3 199,80 € -31% 

Partido Popular, tanto los sobrecostes descomunales en 
las plantas de basura como el pago de los intereses de 
demora de la deuda acumulada por la EMTRE. 

Para situar la cuestión que hoy demandamos a través de 
esta moción, cabe recordar que inicialmente la 
propuesta de aumento era de un 310% en el tramo 
hasta 65 m3; de entre un 314% y un 210% entre 65 y 
330 m3 y de un 5% entre 130 y 195 m3. Pero, sin 
embargo, a partir de 195 m3 se establecía una rebaja del 
31%. 

De este modo, la TAMER, que se disparaba en la 
mayoría de los hogares, bajaba para quienes más 
consumen y mayor poder adquisitivo tienen (ver tabla 

1). 

TABLA 1 

TABLA 1 

TRAMO DE 

CONSUMO DE 
AGUA 

COSTA ANUAL 
TASA 

HASTA 
SEPTIEMBRE 
2011 

1ª PROPUESTA 
AUMENTO TASA 
AGOSTO 2011 

INCREME
NTO % 

Hasta 65 m3 22,20 € 69,00 € 310% 

De 65 m3 a 130 
m3 

44,40 € 

139,80 € 

314% 

210% 

5% 

66,60 € 

De 130 m3 
hasta 195 m3 

133,20 € 

Más de 195 m3 199,80 € -31% 

 

Los y las socialistas rechazamos de plano esta propuesta 
e iniciamos una campaña ciudadana informativa y de 
denuncia. Como consecuencia de las alegaciones 
presentadas por el Grupo Socialista en la EMTRE, se 
aprobó una modificación sustancial de las tarifas, pero la 
distribución de la carga tributaria seguía sin ser 
equitativa, ya que mientas en los tramos de menor 
consumo el incremento se disparaba hasta un 313%, en 
el de mayor, la reducción era del 31,50%. 
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La presentació de més de 50.000 recursos per part de 
la ciutadania amb la campanya impulsada pel Grup 
Socialista, va provocar que el PP aprovara una nova 
revisió amb rebaixes a l'octubre de 2012, però seguim 
denunciant la nova operació de maquillatge, ja que els 
més beneficiats eren curiosament els que més aigua 
consumeixen i més residus produeixen (veure taula 2). 

TAULA 2 

 

1. Reducció producte de les al·legacions 
presentades pel Grup Socialista en l’EMTRE. 

2. Taxa que hem pagat des d'octubre de 2011 
fins a desembre de 2012. 

3. Tarifa que s'aplica a partir de gener de 2013. 
4. Reducció producte de la presentació de més 

de 50.000 recursos per part dels ciutadans 
amb la campanya promoguda pel Grup 
Socialista de l’EMTRE. 

 

En aquesta situació arribem a octubre de 2014 i ens 
trobem una altra proposta de revisió a la baixa de la 
TAMER per a 2015 per part de l’EMTRE, no obstant 
això, una vegada més és enganyosa, ja que obvia fer-la 
de forma equitativa. 

TAULA 2 

TRAM DE  

CONSUM 
D’AIGUA 

COSTA 
ANUAL  TAXA 
DESPRÉS DE 
MODIFICACIÓ 
OCTUBRE 
2011 (I) (II) 
(III) (IV) 

INCRE
MENT 
% 

COSTA ANUAL 
TAXA DESPRÉS 
DE 
MODIFICACIÓ 
OCTUBRE 2011 
(III) 

INCREM
ENT % 

Fins a 65 m3 56,00 € 
252,00
% 

49,00 € 220% 

De 65 m3 a 
130 m3 

139,00 € 

313,00
% 

123 € (IV) 

277% 

208,00
% 

184% 

De 130 m3 a 
195 m3 

4,00% -8% 

Més de 195 
m3 

-
31,50
% 

39% 

La presentación de más de 50.000 recursos por parte de 
la ciudadanía con la campaña impulsada por el Grupo 
Socialista, provocó que el PP aprobara una nueva 
revisión con rebajas en octubre de 2012, pero seguimos 
denunciando la nueva operación de maquillaje, ya que 
los más beneficiados eran curiosamente los que más 
agua consumen y más residuos producen (ver tabla 2). 

TABLA 2 

TABLA 2 

TRAMO DE 

CONSUMO 
DE AGUA 

COSTA ANUAL  
TASA DESPUÉS 
DE 
MODIFICACIÓN 
OCTUBRE 2011 
(I) (II) (III) (IV) 

INCRE
MENTO 
% 

COSTA 
ANUAL 
TASA 
DESPUÉS DE 
MODIFICA 
CIÓN 
OCTUBRE 
2011 (III) 

INCREME
NTO % 

Hasta 65 m3 56,00 € 
252,00
% 

49,00 € 220% 

De 65 m3 a 
130 m3 

139,00 € 

313,00
% 

123 € (IV) 

277% 

208,00
% 

184% 

De 130 m3 
hasta 195 m3 

4,00% -8% 

Más de 195 
m3 

-31,50% 39% 

 

1. Reducción producto de las alegaciones 
presentadas por el Grupo Socialista en la 
EMTRE. 

2. Tasa que hemos pagado desde octubre de 2011 
hasta diciembre de 2012. 

3. Tarifa que se aplica a partir de enero de 2013. 
4. Reducción producto de la presentación de más 

de 50.000 recursos por parte de los ciudadanos 
con la campaña promovida por el Grupo 
Socialista de la EMTRE. 

En esta situación llegamos a octubre de 2014 y nos 
encontramos otra propuesta de revisión a la baja de la 
TAMER para 2015 por parte de la EMTRE, sin embargo, 
una vez más es engañosa, ya que obvia hacerla de forma 
equitativa. 
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El Partit Popular planteja una rebaixa que beneficia 
només a 44.000 abonats, però que segueix sent 
desproporcionada i abusiva per als 600.000 que des de 
fa 3 anys han pagat 27 milions més dels quals costa el 
tractament de residus. 27 milions de producte dels 
sobrecostos i la mala gestió. 

El PP, en la seua línia, persegueix que la majoria, les 
famílies, cobrisquen de la seua butxaca el que l’EMTRE 
deixa d'ingressar en reduir les quotes a una minoria de 
privilegiats que, damunt, són els que més 
consumeixen i més residus generen, des de grans 
empreses a abonats amb propietats que inclouen 
jardins, piscines… (veure taula 3). 

TAULA 3 

 

No obstant açò, els sobrecostos ja estan coberts i no 
es pot perpetuar aquesta arbitrarietat, per la qual 
cosa, el Grup Socialista en l’EMTRE defensa una revisió 
que implica una redistribució més equitativa de la 
càrrega fiscal en funció dels residus produïts realment 
i de la capacitat econòmica. Es pot recaptar 
exactament el mateix, però forma més justa. 

Com ja és costum, el Partit Popular ha obviat la 
proposta socialista per a aprovar la seua, en la qual 
novament mentre es manté l'increment per a la 
majoria, els abonats de major consum es beneficien 

TAULA 3 

TRAM DE 
CONSUM 
D’AIGUA 

COSTA 
ANUAL 
TAXA 
FINS A 
SETEMBR
E 2011 

PROPOSTA 
REVISIÓ 
TAXA 
OCTUBRE 
2014 

INCREMEN
T 

2011-2014 

AUGMENT 
ABSOLUT 
2011-2014 

Fins a 65 m3 22,20 € 41,50 € 87,00% 19,30 € 

De 65 m3 a 
130 m3 

44,40 € 

66,00 € 
116,76 € 

263,00% 
72,36 € 

50,16 € 

-16,44 € 

175,00% 

De 130 m3 a 
195 m3 

133,20 € 

123,00 € 

-9,00% 

Més de 195 
m3 

199,80 € -38,00% -76,80 € 

El Partido Popular plantea una rebaja que beneficia sólo 
a 44.000 abonados, pero que sigue siendo 
desproporcionada y abusiva para los 600.000 que desde 
hace 3 años han pagado 27 millones más de los que 
cuesta el tratamiento de residuos. 27 millones de 
producto de los sobrecostes y la mala gestión. 

El PP, en su línea, persigue que la mayoría, las familias, 
cubran de su bolsillo lo que la EMTRE deja de ingresar al 
reducir las cuotas a una minoría de privilegiados que, 
encima, son los que más consumen y más residuos 
generan, desde grandes empresas a abonados con 
propiedades que incluyen jardines, piscinas… (ver tabla 

3). 

TABLA 3 

TABLA 3 

TRAMO DE 
CONSUMO 
DE AGUA 

COSTA 
ANUAL 
TASA 
HASTA 
SEPTIEMB
RE 2011 

PROPUEST
A 
REVISIÓN 
TASA 
OCTUBRE 
2014 

INCREMEN
TO 

2011-2014 

AUMENTO 
ABSOLUTO 
2011-2014 

Hasta 65 m3 22,20 € 41,50 € 87,00% 19,30 € 

De 65 m3 a 
130 m3 

44,40 € 

66,00 € 
116,76 € 

263,00% 

72,36 € 

50,16 € 

-16,44 € 

175,00% 

De 130 m3 
hasta 195 
m3 

133,20 € 

123,00 € 

-9,00% 

Más de 195 
m3 

199,80 € -38,00% -76,80 € 

 

Sin embargo, los sobrecostes ya están cubiertos y no se 
puede perpetuar esta arbitrariedad, por lo cual, el 
Grupo Socialista en la EMTRE defiende una revisión que 
implica una redistribución más equitativa de la carga 
fiscal en función de los residuos producidos realmente y 
de la capacidad económica. Se puede recaudar 
exactamente lo mismo, pero forma más justa. 

Como ya viene siendo costumbre, el Partido Popular ha 
obviado la propuesta socialista para aprobar la suya, en 
la que nuevamente mientras se mantiene el incremento 
para la mayoría, los abonados de mayor consumo se 
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d'una rebaixa del 38%. 

Per açò, exigim que es revise la taxa segons el criteri 
d'equitat tributària, que els i les socialistes apliquem, 
de manera que la rebaixa s'aplica proporcionalment 
en cada tram de consum i, al contrari que fins ara, la 
qual cosa aporta de menys la majoria, ho cobreix 
l'increment equilibrat que es fixa per als qui tenen 
major poder adquisitiu (veure taula 4). 

 

TAULA 4 

 

Per tot l'exposat, es proposa al Ple l'adopció dels 
següents acords: 

1. Exigir a l'Entitat Metropolitana per al 
Tractament de Residus (EMTRE) que aplique 
una redistribució més justa de la càrrega fiscal 
en el cas de la Taxa pel Servei Metropolità de 
Tractament i Eliminació de Residus Urbans 
(TAMER), de manera que beneficie 
proporcionalment a la majoria dels abonats i  
no solament a una minoria de 44.000, que a 
més consumeixen més aigua i generen més 
residus. 
 

2. Traslladar el present acord a la Presidència de 
l'Entitat Metropolitana per al Tractament de 

TAULA 4 

TRAM DE  

CONSUM 
D’AIGUA 

PROPUESTA 
REVISIÓN  

GRUPO 
SOCIALISTA 

INCREMEN
TO 

 2011-2014 

AUMENTO 
ABSOLUTO 

 2011-2014 

Fins a 65 m3 36,50 € 64,00% 14,30 € 

De 65 m3 a 130 
m3 

102,00 € 

129,00% 
57,60 € 

35,40 € 

13,30 € 

53,00% 

De 130 m3 a 
195 m3 

146,50 € 10,00% 

Més de 195 m3 205,00 € 3,00% 5,20 € 

benefician de una rebaja del 38%. 

Por ello, exigimos que se revise la tasa según el criterio 
de equidad tributaria, que los y las socialistas aplicamos, 
de manera que la rebaja se aplica proporcionalmente en 
cada tramo de consumo y, al contrario que hasta ahora, 
lo que aporta de menos la mayoría, lo cubre el 
incremento equilibrado que se fija para quienes tienen 
mayor poder adquisitivo (ver tabla 4). 

 

 

TABLA 4 

TABLA 4 

TRAMO DE 

CONSUMO DE 
AGUA 

PROPUESTA 
REVISIÓN 

GRUPO SOCIALISTA 

INCREMENT
O 

2011-2014 

AUMENTO 
ABSOLUTO 

2011-2014 

Hasta 65 m3 36,50 € 64,00% 14,30 € 

De 65 m3 a 130 
m3 

102,00 € 

129,00% 
57,60 € 

35,40 € 

13,30 € 

53,00% 

De 130 m3 
hasta 195 m3 

146,50 € 10,00% 

Más de 195 m3 205,00 € 3,00% 5,20 € 

 

Por todo lo expuesto, se propone al Pleno la adopción 
de los siguientes acuerdos: 

1. Exigir a la Entidad Metropolitana para el 
Tratamiento de Residuos (EMTRE) que aplique 
una redistribución más justa de la carga fiscal en 
el caso de la Tasa por el Servicio Metropolitano 
de Tratamiento y Eliminación de Residuos 
Urbanos (TAMER), de manera que beneficie 
proporcionalmente a la mayoría de los 
abonados y no sólo a una minoría de 44.000, 
que además consumen más agua y generan más 
residuos. 
 

2. Dar traslado del presente acuerdo a la 
Presidencia de la Entidad Metropolitana para el 
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Residus (EMTRE) i als portaveus dels diferents 
grups polítics amb representació en 
l'assemblea de l'Entitat. 

 

Després de les intervencions dels grups polítics es 
procedeix a la votació de la moció conjuntes del PSPV-
PSOE, amb el següent resultat: 3 vots a favor del PSPV-
PSOE, 2 vots a favor del BLOC-Compromís, 1 vot a 
favor del SIM, 4 vots en contra del PP i 2 abstencions 
dels regidors no adscrits.  

 

3. PROPOSTA D'APROVACIÓ DE LA MOCIÓ 
PRESENTADA PEL BLOC-COMPROMÍS SOBRE EL 
RETARD EN EL PAGAMENT DE LA GENERALITAT 
VALENCIANA A LA MANCOMUNITAT DE L'HORTA 
NORD 

 
L'alcalde presenta al Ple per al seu debat la següent 
moció del BLOC-Compromís, la còpia de la qual ha 
sigut prèviament repartida a tots els regidors. 

Moció 

La Renda Garantida de Ciutadania (RGC) és una 
prestació econòmica la finalitat de la qual és donar 
suport econòmic a les persones que manquen de 
recursos per a mantenir el seu benestar personal i 
familiar. Una quantitat econòmica que depén de les 
transferències provinents de la Generalitat Valenciana 
i que administren els ajuntaments i les mancomunitats 
amb tal de fer arribar els diners als veïns més 
necessitats.  
 
En tot l'any 2014, la Generalitat Valenciana tan sols ha 
lliurat a la Mancomunitat de l'Horta Nord la quantitat 
de 84.753 € dels 369.999 € que té compromesos 
perquè faça la gestió d'aquesta prestació (RGC) com a 
entitat col·laboradora després dels convenis signats. 
La Conselleria de Benestar Social, per tant, ha 
incomplert el conveni de col·laboració per a la gestió 
del RGC, ja que tal com es desprèn d'est, “és obligació 
d'aquesta (Conselleria) assignar a l'entitat 
col·laboradora (la Mancomunitat l'Horta Nord) 
l'import dels fons establerts”, fet que no ha succeït en 

Tratamiento de Residuos (EMTRE) y a los 
portavoces de los diferentes grupos políticos 
con representación en la Asamblea de la 
Entidad. 
 

Después de las intervenciones de los grupos políticos se 
procede a la votación de la moción conjuntas del PSPV-
PSOE, con el siguiente resultado: 3 votos a favor del 
PSPV-PSOE, 2 votos a favor del BLOC-Compromís, 1 voto 
a favor del SIM, 4 votos en contra del PP y 2 
abstenciones de los concejales no adscritos. 

 
3. PROPUESTA DE APROBACIÓN DE LA MOCIÓN 

PRESENTADA POR EL BLOC-COMPROMÍS SOBRE EL 
RETRASO EN EL PAGO DE LA GENERALITAT 
VALENCIANA A LA MANCOMUNIDAD DE L’HORTA 
NORD. 

 
El Sr. Alcalde presenta al Pleno para su debate la 
siguiente moción del BLOC-Compromís, cuya copia ha 
sido previamente repartida a todos los concejales. 

Moción 

La Renta Garantizada de Ciudadanía (RGC) es una 
prestación económica la finalidad de la cual es dar 
apoyo económico a las personas que carecen de 
recursos para mantener su bienestar personal y familiar. 
Una cantidad económica que depende de las 
transferencias provenientes de la Generelitat Valenciana 
y que administran los ayuntamientos y las 
mancomunidades con tal de hacer llegar el dinero a los 
vecinos más necesitados. 
 
En todo el año 2014, la Generalitat Valenciana tan sólo 
ha entregado a la Mancomunidad de l’Horta Nord la 
cantidad de 84.753 € de los 369.999 € que tiene 
comprometidos para que haga la gestión de esta 
prestación (RGC) como entidad colaboradora después 
de los convenios firmados. La Consellería de Bienestar 
Social, por tanto, ha incumplido el convenio de 
colaboración para la gestión del RGC, ya que tal y como 
se desprende de este, “es obligación de esta 

(Conselleria) asignar a la entidad colaboradora (la 

Mancomunidad l’Horta Nord) el importe de los fondos 
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el 2014. 
 
Mentrestant, les famílies dels pobles que configuren la 
mancomunitat de l'Horta Nord que tenen la resolució 
aprovada per la Conselleria continuen esperant que la 
Generalitat Valenciana faça efectiu el pagament, 
perquè només han rebut el pagament dels dos primers 
mesos de l'any 2014. 
 
Per a les famílies afectades i perjudicades, la situació 
és ja insostenible. Una vegada més són els ciutadans i 
ciutadanes  els qui estan patint aquesta nova falta de 
rigor i de compromís per part de la Generalitat 
Valenciana amb les persones més necessitades.  
 
La Mancomunitat l'Horta Nord i els ajuntaments que la 
configuren tenen l'obligació d'ajudar els seus veïns en 
aquesta situació social d'emergència. És necessari que 
una administració responsable exercisca la seua funció 
com a garantia dels drets dels seus veïns davant les 
instàncies superiors, exigint el compliment dels 
compromisos signats per a garantir l'adequada 
qualitat de vida dels nostres veïns. 
 
 
Per tot açò, es proposa al Ple de l'Ajuntament de 
Museros l'adopció dels següents acords: 
 
PRIMER. El Ple de l'Ajuntament de Museros mostra la 
seua indignació pel retard en el pagament dels diners 
compromesos, 285.246 €, per a fer front al pagament 
de la Renda Garantida de Ciutadania de l'any 2014 a 
aquelles famílies que la tenen reconeguda i reclama 
de la Conselleria de Benestar Social l'immediat 
pagament.  
 
SEGON. El Ple de l'Ajuntament de Museros insta la 
Conselleria de Benestar Social a fer front al deute que 
manté amb la Mancomunitat de 172.808 €, en 
concepte de subvencions per a finançar serveis 
generals de la Mancomunitat de l'any 2013.  
 
TERCER. D'igual manera el Ple de l'Ajuntament de 
Museros reclama a la Conselleria de Benestar Social 
que abone la part corresponent dels 487.497 € que té 
pendent amb la Mancomunitat amb tal d'atendre els 

establecidos”, hecho que no ha sucedido en el 2014. 
 
Mientras tanto, las familias de los pueblos que 
configuran la mancomunidad de l’Horta Nord que tienen 
la resolución aprobada por la Consellería continúan 
esperando que la Generalitat Valenciana haga efectivo 
el pago, porque sólo han recibido el pago de los dos 
primeros meses del año 2014. 
 
Para las familias afectadas y perjudicadas, la situación es 
ya insostenible. Una vez más son los ciudadanos y 
ciudadanas  quienes están sufriendo esta nueva falta de 
rigor y de compromiso por parte de la Generalitat 
Valenciana con las personas más necesitadas. 
 
La Mancomunidad l’Horta Nord y los ayuntamientos que 
la configuran, tienen la obligación de ayudar a sus 
vecinos en esta situación social de emergencia. Es 
necesario que una administración responsable ejerza su 
función como garantía de los derechos de sus vecinos 
ante las instancias superiores, exigiendo el 
cumplimiento de los compromisos firmados para 
garantizar la adecuada calidad de vida de nuestros 
vecinos. 
 
Por todo ello, se propone al Pleno del Ayuntamiento de 
Museros la adopción de los siguientes acuerdos: 
 
PRIMERO. El Pleno del Ayuntamiento de Museros  
muestra su indignación por el retraso en el pago del 
dinero comprometido, 285.246 €, para hacer frente al 
pago de la Renta Garantizada de Ciudadanía del año 
2014 a aquellas familias que la tienen reconocida y 
reclama de la Consellería de Bienestar Social el 
inmediato pago. 
 
SEGUNDO. El Pleno del Ayuntamiento de Museros insta 
a la Consellería de Bienestar Social a hacer frente a la 
deuda que mantiene con la Mancomunidad de 172.808 
€, en concepto de subvenciones para financiar Servicios 
Generales de la Mancomunidad del año 2013. 
 
TERCERO. De igual manera el Pleno del Ayuntamiento 
de Museros reclama a la Consellería de Bienestar Social 
que abone, la parte correspondiente de los 487.497 € 
que tiene pendiente con la Mancomunidad con tal de 
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serveis per a l'any 2014.  
 
QUART. Comunicar aquests acords a la Conselleria de 
Benestar Social i a la Presidència de la Mancomunitat.  
 
Després de les intervencions dels grups polítics es 
procedeix a la votació i la moció s’aprova per 
unanimitat.  
 
 
4. PROPOSTA D'APROVACIÓ DE LA MOCIÓ 

PRESENTADA PEL BLOC-COMPROMÍS SOBRE LA 
REOBERTURA DE RTVV 

 
L'alcalde presenta al Ple per al seu debat la següent 
moció del BLOC-Compromís, la còpia de la qual ha 
sigut prèviament repartida a tots els regidors. 

Moció 

El 5 de novembre de 2013, el Consell, reunit 
d'urgència davant la sentència contrària a l’ERO feta 
pública aquell mateix dia al matí, va decidir tancar 
RTVV. El 27 de novembre Les Corts, amb l'únic vot del 
Grup Popular, ho va aprovar i la matinada del 29, el 
president Fabra va ordenar que s'executara el 
tancament. La desconnexió i l'apagada eren un fet.  

Vistes les gravíssimes conseqüències que la decisió del 
Consell de tancar Radiotelevisió Pública Valenciana 
han tingut per a la societat valenciana, quant al 
coneixement i la promoció dels nostres pobles, les 
seues festes i tradicions i, per tant, també la seua 
economia, així com per la imatge que des de les 
institucions valencianes s'ha projectat a l'exterior pel 
fet, inèdit, d'haver tancat una radiotelevisió pública.  
 
Tenint en compte les conseqüències econòmiques 
derivades del tancament, que ha comportat 
l'acomiadament d'al voltant de 1.700 treballadors 
directes i la pèrdua de 4.000 llocs de treball indirectes; 
la pèrdua d'ingressos públics a través de l'IVA o IRPF; 
el cost directe de tancament, que encara genera 
despesa a fons perduda. Açò sense explicar el 
desmantellament del sector audiovisual valencià, un 
sector que hauria de ser punta de llança en l'economia 
valenciana i que ara agonitza.  

atender los servicios para el año 2014. 
 
CUARTO. Comunicar estos acuerdos a la Consellería de 
Bienestar Social y a la Presidencia de la Mancomunidad. 
 
Después de las intervenciones de los grupos políticos se 
procede a la votación aprobándose la moción por 
unanimidad. 
 
4. PROPUESTA DE APROBACIÓN DE LA MOCIÓN 

PRESENTADA POR EL BLOC-COMPROMÍS SOBRE LA 
REAPERTURA DE RTVV. 

 
El Sr. Alcalde presenta al Pleno para su debate la 
siguiente moción del BLOC-Compromís, cuya copia ha 
sido previamente repartida a todos los concejales. 

Moción 

El 5 de noviembre de 2013, el Consejo, reunido de 
urgencia ante la sentencia contraria al ERE hecha pública 
aquel mismo día por la mañana, decidió cerrar RTVV. El 
27 de noviembre Las Cortes, con el único voto del Grupo 
Popular, lo aprobó y la madrugada del 29, el presidente 
Fabra ordenó que se ejecutara el cierre. La desconexión 
y el apagón eran un hecho. 

 

Vistas las gravísimas consecuencias que la decisión del 
Consejo de cerrar radiotelevisión pública valenciana han 
tenido para la sociedad valenciana, en cuanto al 
conocimiento y la promoción de nuestros pueblos, sus 
fiestas y tradiciones y, por tanto, también su economía, 
así como por la imagen que desde las instituciones 
valencianas se ha proyectado al exterior por el hecho, 
inédito, de haber cerrado una radiotelevisión pública. 
 
Teniendo en cuenta las consecuencias económicas 
derivadas del cierre, que ha comportado el despido de 
alrededor de 1.700 trabajadores directos y la pérdida de 
4.000 puestos de trabajo indirectos; la pérdida de 
ingresos públicos a través del IVA o IRPF; el coste directo 
de cierre, que todavía genera gasto a fondo perdido. Eso 
sin contar el desmantelamiento del sector audiovisual 
valenciano, un sector que tendría que ser punta de lanza 
en la economía valenciana y que ahora agoniza. 
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Considerant que és una gran miopia política haver 
considerat el cost de mantenir oberta RTVV com una 
despesa i no com una inversió, tant en l'aspecte social, 
com a cultural i lingüístic però també, i d'una manera 
molt important, en l'aspecte econòmic.  
 
Vist també que com es va procedir al tancament pot 
comportar greus perjudicis per a l'Administració 
valenciana, ja siga referent a presumptes actuacions 
delictives en el tancament de les emissions de RTVV 
per un possible incompliment deliberat de la sentència 
ferma del TSJ de readmissió dels treballadors i 
treballadores, o bé per les repercussions econòmiques 
i socials que podria tenir el fet que prosperen algunes 
causes judicials, que podrien declarar nul l’ERO i 
s'haguera de readmetre de nou a la totalitat de la 
plantilla acomiadada.  
 
Vist també que, suposadament, en el procés de 
liquidació podria haver-hi hagut frau de llei en la 
valoració de l'actiu i passiu que es va produir en la 
reestructuració societària, amb les presumptes 
diferents irregularitats comptables, o pel que fa al fet 
que la subrogació de crèdit no fóra acceptada pels 
creditors.  
 
Vist que la compareixença dels liquidadors de l'ens en 
Les Corts, el dia 21 d'octubre, no ha fet una altra que 
augmentar més tots els dubtes i temors sobre el 
procés de liquidació, ja que aquests responsables van 
afirmar, a més, que l'extinció no serà possible a curt 
termini per totes les causes judicials pendents, i a més 
no ha proporcionat cap garantia sobre la conservació 
dels arxius i del fons documental de RTVV. 
 
 
Vist el desastre que per al nostre senyal d'identitat 
més important, la nostra llengua, ha suposat el fet de 
no disposar de cap mitjà de comunicació, i 
concretament de ràdio i televisió, en valencià d'àmbit 
autonòmic i la repercussió negativa i dramàtica que té, 
per exemple i en concret, per a l'educació el fet que 
els nostres xiquets no tinguen cap programació 
televisiva en la llengua pròpia o, en general, per a l'ús i 
prestigi social del valencià, una llengua que ha de ser 

 
Considerando que es una gran miopía política haber 
considerado el coste de mantener abierta RTVV como 
un gasto y no como una inversión, tanto en el aspecto 
social, como cultural y lingüístico pero también, y de una 
manera muy importante, en el aspecto económico. 
 
Visto también que cómo se procedió al cierre puede 
comportar graves perjuicios para la Administración 
valenciana, ya sea en lo referente a presuntas 
actuaciones delictivas en el cierre de las emisiones de 
RTVV por un posible incumplimiento deliberado de la 
sentencia firme del TSJ de readmisión de los 
trabajadores y trabajadoras, o bien por las 
repercusiones económicas y sociales que podría tener el 
hecho de que prosperen algunas causas judiciales, que 
podrían declarar nulo el ERE y se tuviera que readmitir 
de nuevo a la totalidad de la plantilla despedida. 
 
Visto también que, supuestamente, en el proceso de 
liquidación podría haber habido fraude de ley en la 
valoración del activo y pasivo que se produjo en la 
reestructuración societaria, con las presuntas diferentes 
irregularidades contables, o por lo que respecta al hecho 
de que la subrogación de crédito no fuera aceptada por 
los acreedores. 
 
Visto que la comparecencia de los liquidadores del ente 
en Las Cortes, el día 21 de octubre, no ha hecho otra 
que aumentar más todas las dudas y temores sobre el 
proceso de liquidación, ya que estos responsables 
afirmaron, además, que la extinción no será posible a 
corto plazo por todas las causas judiciales pendientes, y 
además no ha proporcionado ninguna garantía sobre la 
conservación de los archivos y del fondo documental de 
RTVV. 
 
Visto el desastre que para nuestra seña de identidad 
más importante, nuestra lengua, ha supuesto el hecho 
de no disponer de ningún medio de comunicación, y 
concretamente de radio y televisión, en valenciano de 
ámbito autonómico y la repercusión negativa y 
dramática que tiene, por ejemplo y en concreto, para la 
educación el hecho que nuestros niños no tengan  
ninguna programación televisiva en la lengua propia o, 
en general, para el uso y prestigio social del valenciano, 
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de futur, cohesionadora i útil en tots els àmbits d'ús 
quotidians, tant privats com a públics.  
 
 
Vist el rebuig social que el tancament de RTVV ha 
generat en la societat valenciana, constatat en la 
multitudinària manifestació posterior al tancament, 
els pronunciaments dels representants de la societat 
civil i finalment amb el gran suport manifestat a la 
Iniciativa Legislativa Popular que està en tràmit en les 
Corts Valencianes.  
 
 
En definitiva, i vist, per tant, que amb la decisió de 
tancar Radiotelevisió Valenciana la societat valenciana 
ha perdut una eina fonamental per a la seua cohesió 
amb el poble, per a garantir el seu dret a estar 
informat de les coses que ocorren en el nostre territori 
i per a fer visibles la nostra cultura, el nostre esport i 
els nostres productes al món i poder col·laborar, així, 
en la recuperació de la nostra economia i els nostres 
senyals d'identitat.  
 
Proposem al Ple de l'Ajuntament de Museros els 
acords següents: 
 

1. L'Ajuntament de Museros insta el Consell a 
obrir de manera immediata un procés de 
negociació amb tots els agents implicats: 
comitè d'empresa de RTVV, Mesa 
d'Audiovisuals, Grups Parlamentaris de les 
Corts i la resta de forces polítiques amb la 
finalitat de reobrir tan aviat com siga possible 
Radiotelevisió Valenciana, amb l’establiment 
de les disposicions legals i pressupostàries 
necessàries. 

 
2. L'Ajuntament de Museros insta el Consell a 

posar fi al procés de liquidació de les societats; 
a aplanar-se als recursos presentats davant del 
Tribunal Constitucional i l'Audiència Nacional, 
amb la finalitat de posar fi al procés de 
liquidació de RTVV i a recuperar com a servei 
públic la ràdio i la televisió de les valencianes i 
els valencians.  
 

una lengua que tiene que ser de futuro, cohesionadora y 
útil en todos los ámbitos de uso cotidianos, tanto 
privados como públicos. 
 
Visto el rechazo social que el cierre de RTVV ha 
generado en la sociedad valenciana, constatado en la 
multitudinaria manifestación posterior al cierre, los 
pronunciamientos de los representantes de la sociedad 
civil y finalmente con el gran apoyo manifestado a la 
Iniciativa Legislativa Popular que está en trámite en Las 
Cortes Valencianas. 
 
En definitiva, y visto, por tanto, que con la decisión de 
cerrar Radiotelevisión Valenciana la sociedad valenciana 
ha perdido una herramienta fundamental para su 
cohesión con el pueblo, para garantizar su derecho a 
estar informado de las cosas que ocurren en nuestro 
territorio y para hacer visibles nuestra cultura, nuestro 
deporte y nuestros productos al mundo y poder 
colaborar, así, en la recuperación de nuestra economía y 
nuestras señas de identidad. 
 
Proponemos al Pleno del Ayuntamiento de Museros los 
siguientes acuerdos: 
 

1. El Ayuntamiento de Museros insta al Consejo a 
abrir de manera inmediata un proceso de 
negociación con todos los agentes implicados: 
comité de empresa de RTVV, Mesa de 
Audiovisuales, Grupos Parlamentarios de Las 
Cortes y el resto de fuerzas políticas con la 
finalidad de reabrir tan pronto como sea posible 
Radiotelevisión Valenciana, estableciendo las 
disposiciones legales y presupuestarias 
necesarias. 

 
2. El Ayuntamiento de Museros insta al Consejo a 

poner fin al proceso de liquidación de las 
sociedades; a allanarse a los recursos 
presentados delante del Tribunal Constitucional 
y la Audiencia Nacional, con la finalidad de 
poner fin al proceso de liquidación de RTVV y a 
recuperar como servicio público la radio y la 
televisión de las valencianas y los valencianos. 
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Després de les intervencions dels grups polítics es 
procedeix a la votació de la moció presentada pel 
BLOC-Compromís, amb el següent resultat: 3 vots a 
favor del PSOE, 1 vot a favor del SIM, 2 vots a favor del 
Bloc-Compromís, 4 abstencions del PP i 2 abstencions 
dels regidors no adscrits.  

 
5. ELECCIÓ DEL JUTGE DE PAU 

 
Per part de la secretària es dóna compte de 
l'expedient per a l'elecció de Jutge de Paz, tant titular 
com a substitut.  
 
Considerant que s'ha realitzat convocatòria vacant de 
Jutge de Pau, titular i substitut, mitjançant la 
publicació d'Edicte en el BOP núm. 274, de data 18 de 
novembre de 2014, així com mitjançant bàndol de 
l'Alcaldia de data 7 de novembre de 2014.  
 
I considerant que transcorregut el termini de la 
convocatòria s'han presentat les següents sol·licituds: 
 
 
RICARDO TORTOSA MONTESINOS, C/ Barraques, 21 
M. ISABEL MORENO GARCIA, C/ Mesquita, 7-6 
XARO ROSELLÓ CIVERA, C/ Mestre Serrano, 1-14 
 
Estudies aquestes sol·licituds pel Ple de la Corporació i 
de conformitat amb l'establert en l'article 101, 
paràgraf 2, de la Llei Orgànica 6/85, d'1 de juliol, del 
Poder Judicial es procedeix a l'elecció per part del Ple 
de la Corporació al Jutge de Pau, titular i suplent.  
 
 
Es procedeix a la votació corresponent amb el resultat 
següent: 6 vots a favor de Ricardo Tortosa, 5 vots a 
favor de Mª Isabel Moreno i 1 vot a favor de Xaro 
Roselló. El candidat amb més vots és RICARDO 
TORTOSA MONTESINOS. 
 
 
El ple de la Corporació, per unanimitat, acorda: 
 
PRIMER. Triar a Ricardo Tortosa Montesinos com a 
jutge de pau titular. 
 

Después de las intervenciones de los grupos políticos se 
procede a la votación de la moción presentada por el 
BLOC-Compromís, con el siguiente resultado: 3 votos a 
favor del PSOE, 1 voto a favor del SIM, 2 votos a favor 
del Bloc-Compromís, 4 abstenciones del PP y 2 
abstenciones de los concejales no adscritos. 

 
5. ELECCIÓN DEL JUEZ DE PAZ. 

 
Por parte de la Sra. Secretaria se da cuenta del 
expediente para la elección de Juez de Paz, tanto titular 
como sustituto. 
 
Considerando que se ha realizado convocatoria vacante 
de Juez de Paz Titular y sustituto, mediante la 
publicación de Edicto en el B.O.P.  Número 274 de fecha 
18 de noviembre de 2014, así como mediante bando de 
la Alcaldía de fecha 7 de noviembre de 2014. 
 
Y considerando que transcurrido el plazo de la 
convocatoria se han presentado las siguientes 
solicitudes: 
 
D. RICARDO TORTOSA MONTESINOS, C/ Barracas, 21 
Dña. Mª ISABEL MORENO GARCIA, C/ Mezquita, 7-6 
Dña. XARO ROSELLÓ CIVERA, C/ Maestro Serrano, 1-14 
 
Estudias dichas solicitudes por el Pleno de la 
Corporación y de conformidad con lo establecido en el 
Artículo 101, párrafo 2 de la Ley Orgánica 6/85, de 1 de 
Julio del Poder Judicial se procede a la elección por parte 
del Pleno de la Corporación al Juez de Paz Titular y 
Suplente. 
 
Se procede a la votación correspondiente con el 
siguiente resultado: 6 votos a favor de D. Ricardo 
Tortosa, 5 votos a favor de Dña. Mª Isabel Moreno y 1 
voto a favor de Dña. Xaro Roselló. El candidato con más 
votos es D. RICARDO TORTOSA MONTESINOS. 
 
 
El pleno de la Corporación, por unanimidad, acuerda: 
 
PRIMERO. Elegir a D. RICARDO TORTOSA MONTESINOS 
como JUEZ DE PAZ TITULAR. 
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SEGON. Triar a M. Isabel Moreno Garcia com a jutge 
de pau substituta.  
 
TERCER. Remetre el present acord al jutge de 1a 
Instància i Instrucció de Massamagrell, per a la seua 
elevació a la Sala de Govern del Tribunal de Justícia de 
la Comunitat Valenciana, així com a les dues persones 
triades. 
 
QUART. Publicar el nomenament de titular i suplent 
en el Butlletí Oficial de la Provincia de València. 
 
6.  PROPOSTA D'APROVACIÓ DE LA COMPOSICIÓ I 

REGLAMENT DEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL 

 
L'alcalde presenta al Ple la proposta d'aprovació de la 
composició i reglaments del Consell Escolar Municipal, 
l'organigrama i les designacions d’aquest.  

 
El Ple de la Corporació, per unanimitat, acorda: 
 
PRIMER. Aprovar el Reglament de Règim Intern del 
Consell Escolar Municipal de Museros, el qual recopila 
el següent: 
 

Els Consells Escolars Municipals són òrgans col·legiats 
de caràcter consultatiu i de participació en la vida 
educativa per part de la comunitat local.  

El Consell Escolar Municipal de Museros és l'òrgan de 
representació de la institució escolar i de participació 
social en la gestió educativa del municipi en els 
assumptes de competència municipal. L'àmbit 
d'actuació del Consell Escolar Municipal coincidirà 
amb el del terme municipal de Museros. 

El Consell Escolar Municipal de Museros ha decidit 
dotar-se del present Reglament de Règim Intern amb 
l'objectiu de fer més transparent i efectiu el seu 
funcionament i consolidar d'aquesta manera la 
representació de tots els sectors, respectant 
escrupolosament les competències del Plenari de 
l'Ajuntament de la Junta de Govern Local i de 
l'Alcaldia. 

 

SEGUNDO. Elegir a Dña. Mª ISABEL MORENO GARCIA 
como JUEZ DE PAZ SUSTITUTO. 
 
TERCERO. Remitir el presente acuerdo al Juez de 1ª 
Instancia e Instrucción de Massamagrell, para su 
elevación a la Sala de Gobierno del Tribunal de Justicia 
de la Comunidad Valenciana. Así como a las dos 
personas elegidas. 
 
CUARTO. Publicar el nombramiento de titular y suplente 
en el Boletín Oficial de la Provincia de Valencia. 
 
6. PROPUESTA DE APROBACIÓN DE LA COMPOSICIÓN Y 

REGLAMENTO DEL CONSEJO ESCOLAR MUNICIPAL. 

 
El Sr. Alcalde presenta al Pleno la propuesta de 
aprobación de la composición y reglamentos del Consejo 
Escolar Municipal, el organigrama y las designaciones 
del mismo. 

El Pleno de la Corporación, por unanimidad, acuerda: 
 
PRIMERO. Aprobar el Reglamento de Régimen Interno 
del Consejo Escolar Municipal de Museros, el cual 
recopila lo siguiente: 
 
Los Consejos Escolares Municipales son órganos 
colegiados de carácter consultativo y de participación en 
la vida educativa por parte de la comunidad local. 

El Consejo Escolar Municipal de Museros es el órgano de 
representación de la institución escolar y de 
participación social en la gestión educativa del municipio 
en los asuntos de competencia municipal. El ámbito de 
actuación del Consejo Escolar Municipal coincidirá con el 
del término municipal de Museros. 

El Consejo Escolar Municipal de Museros ha decidido 
dotarse del presente Reglamento de Régimen Interno 
con el objetivo de hacer más transparente y efectivo su 
funcionamiento y consolidar de esta manera la 
representación de todos los sectores, respetando 
escrupulosamente las competencias del Plenario del 
Ayuntamiento de la Junta de Gobierno Local y de la 
Alcaldía. 
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ARTICLE 1r. Composició del Consell Escolar Municipal 

 

El Consell Escolar Municipal funcionarà en règim de 
Plenari de Comissions.  

El Consell Escolar Municipal estarà format per: 

• El President, que serà l'alcalde de l'Ajuntament o 
regidor en qui delegue. 

• Quatre professors dels centres escolars del municipi, 
designats per les seues organitzacions sindicals.  

• Tres representants del personal administratiu i de 
serveis dels centres escolars del municipi, dos, dels 
centres públics i un, del centre concertat.  

• Tres representants de pares d'alumnes, dos, dels 
centres públics i un, del centre concertat. 

• Tres representants d'alumnes de Centres escolars 
del Municipi, dos, dels centres públics i un, del 
centre concertat.  

• Un regidor delegat de l'Ajuntament.  

• Els tres directors dels centres públics i del centre 
concertat. 

• Un representant de l'associació de veïns més 
representativa del municipi. 

• Un representant de l'administració educativa, 
designat pel Director Territorial d'Educació. 

• Dos representants de les organitzacions sindicals 
més representatives. 
 

 

S'entén que a l'efecte de la representació, els 
membres han d'estar vinculats a la localitat, així 
mateix els/les representants del/ dels treballadors/as, 
han de desenvolupar la seua activitat, en els centres 
de la localitat. 

La representació és intransferible i no delegable. Amb tot 

açò el president/a, donat un cas excepcional, podrà 
autoritzar la substitució temporal. El plenari del Consell 
Escolar Municipal ratificarà a l'inici de la sessió aquesta 
decisió.  

El mandat dels membres del Consell Escolar Municipal 
serà de quatre anys i les vacants que es puguen 
produir es cobriran pel mateix mecanisme pel qual es 
van designar.  

ARTÍCULO 1º. Composición del Consejo Escolar 
Municipal 

El Consejo Escolar Municipal funcionará en régimen de 
Plenario de Comisiones. 

El Consejo Escolar Municipal estará formado por: 

• El Presidente, que será el alcalde del Ayuntamiento o 
regidor en quien delegue. 

• Cuatro profesores de los centros escolares del 
municipio, designados por sus organizaciones 
sindicales. 

• Tres representantes del personal administrativo y de 
servicios de los centros escolares del municipio, dos, 
de los centros públicos y uno, del centro concertado. 

• Tres representantes de padres de alumnos, dos, de los 
centros públicos y uno, del centro concertado. 

• Tres representantes de alumnos de Centros escolares 
del Municipio, dos, de los centros públicos y uno, del 
centro concertado. 

• Un regidor delegado del Ayuntamiento. 

• Los tres directores de los centros públicos y del centro 
concertado. 

• Un representante de la asociación de vecinos más 
representativa del municipio. 

• Un representante de la administración educativa, 
designado por el Director Territorial de Educación. 

• Dos representantes de las organizaciones sindicales 
más representativas. 

 

Se entiende que a efectos de la representación, los 
miembros tienen que estar vinculados a la localidad, así 
mismo los/las representantes del/ de los 
trabajadores/as, tienen que desarrollar su actividad, en 
los centros de la localidad. 

La representación es intransferible y no delegable. Con 
todo esto el presidente/a dado un caso excepcional, 
podrá autorizar la sustitución temporal. El plenario del 
Consejo Escolar Municipal ratificará al inicio de la sesión 
esta decisión. 

El mandato de los miembros del Consejo Escolar 
Municipal será de cuatro años y las vacantes que se 
puedan producir se cubrirán por el mismo mecanismo 
por el cual se designaron. 



AJUNTAMENT DE MUSEROS 

 

PLE ORDINARI 30/10/2014     Página 15  

Les propostes de nomenament i si escau les 
substitucions, per raó de cessament, es formalitzaran 
per escrit davant la presidència del Consell Escolar 
Municipal per l'organització o la institució a qui 
corresponga.  

A l'inici de cada curs escolar, la presidència del Consell 
Escolar Municipal farà les propostes de renovació de 
membres que procedisquen. Així mateix, el secretari o 
la secretària farà les acreditacions pertinents respecte 
a la condició de membre del Consell Escolar Municipal 
a l'inici de cada curs escolar. En el primer Consell 
Escolar Municipal de cada curs es presentaran els nous 
nomenaments i cessaments.  

 

ARTICLE 2n. Causes de cessament anticipat 

Seran causes de cessament anticipat dels membres les 
següents: 

• La finalització del seu mandat. 

• Quan deixen de concórrer els requisits que van 
determinar la seua designació o elecció. 

• La substitució o renovació per part de l'organització 
o de l'administració educativa que ho va designar.  

• La defunció o la incapacitat. 

• La renúncia motivada, la qual haurà de ser 
acceptada per el/la president/a. 

• Quan siguen condemnats amb sentència ferma a la 
pena d'inhabilitació per a càrrec públic.  

 

ARTICLE 3r. De la informació als components 

Els membres del Consell Escolar Municipal podran 
demanar informació i consultar sobre qualsevol 
assumpte relatiu a les competències pròpies del 
Consell, a través de la presidència. Aquesta petició es 
portarà a terme per escrit i haurà de ser atesa en un 
terme no superior a trenta dies. 

ARTICLE 4t. De les competències del Consell Escolar 
Municipal 

1. El Consell Escolar Municipal serà consultat o 
informat de forma preceptiva en les següents 

Las propuestas de nombramiento y en su caso las 
sustituciones, por razón de cese, se formalizarán por 
escrito delante la presidencia del Consejo Escolar 
Municipal por la organización o la institución a quien 
corresponda. 

Al inicio de cada curso escolar, la presidencia del 
Consejo Escolar Municipal hará las propuestas de 
renovación de miembros que procedan. Así mismo, el 
secretario o la secretaria hará las acreditaciones 
pertinentes respecto a la condición de miembro del 
Consejo Escolar Municipal al inicio de cada curso 
escolar. En el primer Consejo Escolar Municipal de cada 
curso se presentarán los nuevos nombramientos y 
ceses. 

ARTÍCULO 2º. Causas de cese anticipado 

Serán causas de cese anticipado de los miembros las 
siguientes: 

• La finalización de su mandato. 

• Cuando dejen de concurrir los requisitos que 
determinaron su designación o elección. 

• La sustitución o renovación por parte de la 
organización o de la administración educativa que lo 
designó. 

• La defunción o la incapacidad. 

• La renuncia motivada, la cual tendrá que ser aceptada 
por el/la presidente/a. 

• Cuando sean condenados con sentencia firme a la 
pena de inhabilitación para cargo público. 

 

ARTÍCULO 3º. De la información a los componentes 

Los miembros del Consejo Escolar Municipal podrán 
pedir información y consultar sobre cualquier asunto 
relativo a las competencias propias del Consejo, a través 
de la presidencia. Esta petición se llevará a término por 
escrito y tendrá que ser atendida en un término no 
superior a treinta días. 

ARTÍCULO 4º. De las competencias del Consejo Escolar 
Municipal 

1. El Consejo Escolar Municipal será consultado o 
informado de forma preceptiva en las siguientes 
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matèries: 

a) Elaboració de propostes i sol·licituds 
d'ubicació, construcció i renovació de centres 
docents i unitats escolars dins del terme 
municipal. 

b) Actuacions i disposicions municipals relatives a 
l'ensenyament, amb incidència en matèries 
com l'educació especial, escolarització 
d'alumnes marginats, activitats 
complementàries i extraescolars i els 
ensenyaments no reglats.  

c) Proposta de fixació, distribució i gestió dels 
recursos que en matèria educativa correspon 
invertir en l'ajuntament i aquells fons que 
s'inclouen en els pressupostos municipals per 
a accions educatives. 

d) Constitució de patronats o institucions 
municipals d'educació. 

e) Proposta de conveni i acords per a millorar la 
prestació del servei educatiu. 

f) Elaborar les seues normes de funcionament. 
 

 

2. El Consell Municipal podrà demanar informació de 
l'Administració educativa i de les autoritats locals 
sobre qualsevol matèria que afecte a l'educació en 
l'àmbit municipal i, especialment, sobre el rendiment 
escolar.  

3. El Consell Escolar Municipal podrà, a iniciativa 
pròpia, elevar informe a l'administració competent 
sobre les qüestions abans esmentades. 

4. El Consell Escolar Municipal elaborarà anualment un 
informe sobre la situació de l'educació en el municipi. 

 

ARTICLE 5é. De les reunions del Consell Escolar 
Municipal 

El Consell Escolar Municipal es reunirà, almenys, tres 
vegades a l'any amb caràcter preceptiu i sempre que 
ho sol·licite un terç dels seus components. 

Les reunions seran: ordinàries, extraordinàries i 
urgents. 

materias: 

a) Elaboración de propuestas y solicitudes de 
ubicación, construcción y renovación de centros 
docentes y unidades escolares dentro del 
término municipal. 

b) Actuaciones y disposiciones municipales 
relativas a la enseñanza, con incidencia en 
materias como la educación especial, 
escolarización de alumnos marginados, 
actividades complementarias y extraescolares y 
las enseñanzas no regladas. 

c) Propuesta de fijación, distribución y gestión de 
los recursos que en materia educativa 
corresponde invertir en el ayuntamiento y 
aquellos fondos que se incluyen en los 
presupuestos municipales para acciones 
educativas. 

d) Constitución de patronatos o instituciones 
municipales de educación. 

e) Propuesta de convenio y acuerdos para mejorar 
la prestación del servicio educativo. 

f) Elaborar sus normas de funcionamiento. 
 

2.  El Consejo Municipal podrá pedir información de la 
Administración educativa y de las autoridades locales 
sobre cualquier materia que afecte a la educación en el 
ámbito municipal y, especialmente, sobre el 
rendimiento escolar. 

3.  El Consejo Escolar Municipal podrá, a iniciativa 
propia, elevar informe a la administración competente 
sobre las cuestiones antes mencionadas. 

4.  El Consejo Escolar Municipal elaborará anualmente 
un informe sobre la situación de la educación en el 
municipio. 

ARTÍCULO 5º. De las reuniones del Consejo Escolar 
Municipal 

El Consejo Escolar Municipal se reunirá, al menos, tres 
veces al año con carácter preceptivo y siempre que lo 
solicite un tercio de sus componentes. 

Las reuniones serán: ordinarias, extraordinarias y 
urgentes. 
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Les reunions ordinàries són les convocades amb la 
periodicitat establida. 

Les reunions extraordinàries són aquelles que convoca 
el/la president/a amb aquest caràcter o bé les 
convocades a petició d'un terç dels membres del 
Consell.  

Les reunions urgents són aquelles que atenen a un 
tema urgent i la convocatòria de les quals no es pot fer 
amb l'antelació mínima que requereixen les 
extraordinàries.  

ARTICLE 6é. De l'assistència a les sessions 

El/la president/a o un altre membre del Consell 
Escolar Municipal podrà convidar a qualsevol persona 
que per la seua rellevància s'estime oportú, amb veu i 
sense vot, la qual cosa serà comunicada a la resta de 
membres, amb antelació mínima d'un dia abans de la 
sessió. A l'inici d'aquesta, el plenari ho ratificarà per 
majoria simple dels assistents.  

ARTICLE 7é. Del procés de convocatòria 

Les sessions seran convocades per el/la president/a 
per decisió pròpia o bé a petició d'un terç dels 
membres amb una antelació de set dies per a les 
ordinàries i de tres per a les extraordinàries. 

En les sessions urgents, el primer punt de l'ordre del 
dia serà la proposta de ratificació del caràcter urgent 
de la convocatòria. Sense aquesta ratificació la reunió 
no podrà celebrar-se. 

Amb les convocatòries haurà de remetre's l'ordre del 
dia a tractar en la sessió, així com aquella 
documentació que precise d'un estudi més exhaustiu 
per a la seua aprovació. 

Convocada la sessió, la documentació íntegra dels 
assumptes a tractar estarà a la disposició dels/les 
representants del Consell, en l'Ajuntament. 

 

La documentació que s'haja de debatre estarà en 
possessió dels/les membres tres dies abans de la 
reunió ordinària i/o un dia abans de l'extraordinària. 

Las reuniones ordinarias son las convocadas con la 
periodicidad establecida. 

Las reuniones extraordinarias son aquellas que convoca 
el/la presidente/a con este carácter o bien las 
convocadas a petición de un tercio de los miembros del 
Consejo. 

Las reuniones urgentes son aquellas que atienden a un 
tema urgente y la convocatoria de las cuales no se 
puede hacer con la antelación mínima que requieren las 
extraordinarias. 

ARTÍCULO 6º. De la asistencia a las sesiones 

El/la presidente/a u otro miembro del Consejo Escolar 
Municipal podrá invitar a cualquier persona que por su 
relevancia se estime oportuno, con voz y sin voto, la cual 
cosa será comunicada al resto de miembros, con 
antelación mínima de un día antes de la sesión. Al inicio 
de esta, el plenario lo ratificará por mayoría simple de 
los asistentes. 

ARTÍCULO 7º. Del proceso de convocatoria 

Las sesiones serán convocadas por el/la presidente/a 
por decisión propia o bien a petición de un tercio de los 
miembros con una antelación de siete días para las 
ordinarias y de tres para las extraordinarias. 

En las sesiones urgentes, el primer punto de la orden del 
día será la propuesta de ratificación del carácter urgente 
de la convocatoria. Sin esta ratificación la reunión no 
podrá celebrarse. 

Con las convocatorias deberá remitirse el orden del día a 
tratar en la sesión, así como aquella documentación que 
precise de un estudio más exhaustivo para su 
aprobación. 

Convocada la sesión, la documentación íntegra de los 
asuntos a tratar estará a disposición de los / las 
representantes del Consejo, en el Ayuntamiento. 

 

La documentación que se tenga que debatir estará en 
posesión de los / las miembros tres días antes de la 
reunión ordinaria y / o un día antes de la extraordinaria. 
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La documentació que presente qualsevol membre del 
Consell, s'atendrà també a aquests terminis. Tota la 
documentació que no estiga disponible en els terminis 
marcats, no es tindrà en compte a l'hora del debat. 

ARTICLE 8é. De la presa d'acords 

En les sessions ordinàries només es podran prendre 
acords sobre els assumptes inclosos en l'ordre del dia. 
Per a les modificacions es tindrà en compte el que 
regula l'article 26 de la Llei de règim jurídic de les 
administracions públiques i del procediment 
administratiu comú. 

En les reunions extraordinàries no es podran declarar 
d'urgència assumptes no inclosos en l'ordre del dia. 

Els acords es prendran per majoria simple i sempre 
que l'opció més votada siga com a mínim un terç dels 
assistents. Cas d'empat, decidirà el vot del/de la 
president/a. 

ARTICLE 9é. De la constitució del plenari 

El plenari quedarà vàlidament constituït en primera 
convocatòria amb la presència, almenys, de la majoria 
absoluta dels seus membres, i en segona convocatòria, 
per a un nombre no inferior a un terç dels seus 
membres efectivament designats. 

ARTICLE 10é. De la constitució i competències de les 
comissions 

Per a millor estudi i preparació dels assumptes 
competència del Consell Escolar Municipal, es podran 
constituir comissions de treball. En tot cas, s'indica 
que ja funciona la Comissió d'Escolarització Municipal 
en els termes que determina la normativa vigent. 

Les competències i la composició de la resta de les 
comissions seran determinades pel plenari. 

ARTICLE 11é. De l'assistència a les comissions 

Els membres del Consell Escolar Municipal podran 
assistir a les reunions de les diferents comissions de 
treball amb veu i sense vot, malgrat no estar-hi 
adscrits. 

ARTICLE 12é. De l'organització de les comissions 

La documentación que presente cualquier miembro del 
Consejo, se atenderá también a estos plazos. Toda la 
documentación que no esté disponible en los plazos 
marcados, no se tendrá en cuenta a la hora del debate. 

ARTÍCULO 8º. De la toma de acuerdos 

En las sesiones ordinarias sólo se podrán tomar 
acuerdos sobre los asuntos incluidos en el orden del día. 
Para las modificaciones se tendrá en cuenta lo que 
regula el artículo 26 de la Ley de régimen jurídico de las 
administraciones públicas y del procedimiento 
administrativo común. 

En las reuniones extraordinarias no se podrán declarar 
de urgencia asuntos no incluidos en el orden del día. 

Los acuerdos se tomarán por mayoría simple y siempre 
que la opción más votada sea como mínimo un tercio de 
los asistentes. Caso de empate, decidirá el voto del / de 
la presidente / a. 

ARTÍCULO 9º. De la constitución del plenario 

El plenario quedará válidamente constituido en primera 
convocatoria con la presencia, al menos, de la mayoría 
absoluta de sus miembros, y en segunda convocatoria, 
para un número no inferior a un tercio de sus miembros 
efectivamente designados. 

ARTÍCULO 10º. De la constitución y competencias de 
las comisiones 

Para mejor estudio y preparación de los asuntos 
competencia del Consejo Escolar Municipal, se podrán 
constituir comisiones de trabajo. En todo caso, se indica 
que ya funciona la Comisión de Escolarización Municipal 
en los términos que determina la normativa vigente. 

Las competencias y la composición del resto de las 
comisiones serán determinadas por el plenario. 

ARTÍCULO 11º. De la asistencia a las comisiones 

Los miembros del Consejo Escolar Municipal podrán 
asistir a las reuniones de las diferentes comisiones de 
trabajo con voz y sin voto, a pesar de no estar adscritos 
a ellas. 

ARTÍCULO 12º. De la organización de las comisiones 
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Les comissions de treball establiran el seu propi 
calendari de reunions i el seu règim de funcionament i 
resolució, que haurà de ser aprovat per la majoria dels 
seus membres. 

En tot cas les comissions triaran un/a president/a. 

La convocatòria de les reunions es lliurarà a tots els 
membres del Consell Escolar Municipal. Les sessions 
es consideraran vàlidament constituïdes quan 
complisquen els requisits establits per al plenari en 
l'article 9é. 

ARTICLE 13é. Informació al plenari. 

Totes les propostes de les comissions de treball se 
sotmetran al plenari, a l'efecte del qual hauran 
d'arreplegar tots els estudis, projectes i propostes 
presentades, incloent els vots minoritaris o particulars, 
si així ho citen els seus components. De la mateixa 
manera s'inclouran les incidències de les votacions 
registrades. 

Per raó de funcionalitat, cadascuna de les comissions 
de treball triarà un/a ponent que informarà sobre les 
seues propostes al plenari. 

ARTICLE 14é. Dels recursos materials i humans. 

L'Ajuntament de Museros proveirà els recursos 
materials i humans necessaris per al desenvolupament 
de les tasques tant del plenari del Consell Escolar 
Municipal com de les comissions del Consell Escolar 
Municipal. 

DISPOSICIÓ FINAL 

En allò no previst en el present Reglament, s'estarà al 
que es disposa en la normativa de consells escolars de 
la Comunitat Valenciana, la legislació de règim jurídic 
de les administracions públiques i del procediment 
administratiu comú i altra normativa d'aplicació. 

Reglament elaborat i consensuat pel Consell Escolar 
Municipal de Museros i aprovat en sessió plenària el 3 
de desembre de 2014; dictaminat favorablement per 
la Comissió d'Educació en sessió d'11 de desembre de 
2014, que s'eleva al Ple municipal de 18 de desembre 
de 2014, per a la seua aprovació. 

Las comisiones de trabajo establecerán su propio 
calendario de reuniones y su régimen de 
funcionamiento y resolución, que deberá ser aprobado 
por la mayoría de sus miembros. 

En todo caso las comisiones elegirán un / a presidente / 
a. 

La convocatoria de las reuniones se entregará a todos 
los miembros del Consejo Escolar Municipal. Las 
sesiones se considerarán válidamente constituidas 
cuando cumplan los requisitos establecidos para el 
plenario en el artículo 9º. 

ARTÍCULO 13º. - Información al plenario. 

Todas las propuestas de las comisiones de trabajo se 
someterán al plenario, a cuyo efecto deberán recoger 
todos los estudios, proyectos y propuestas presentadas, 
incluyendo los votos minoritarios o particulares, si así lo 
citen sus componentes. Del mismo modo se incluirán las 
incidencias de las votaciones registradas. 

Por razón de funcionalidad, cada una de las comisiones 
de trabajo elegirá un / a ponente que informará sobre 
sus propuestas al plenario. 

ARTÍCULO 14º. - De los recursos materiales y humanos. 

El Ayuntamiento de Museros proveerá los recursos 
materiales y humanos necesarios para el desarrollo de 
las tareas tanto del plenario del Consejo Escolar 
Municipal como de las comisiones del Consejo Escolar 
Municipal. 

DISPOSICIÓN FINAL 

En lo no previsto en el presente Reglamento, se estará a 
lo dispuesto en la normativa de consejos escolares de la 
Comunidad Valenciana, la legislación de régimen jurídico 
de las administraciones públicas y del procedimiento 
administrativo común y demás normativa de aplicación. 

Reglamento elaborado y consensuado por el Consejo Escolar 
Municipal de Museros y aprobado en sesión plenaria el 3 de 
diciembre de 2014; dictaminado favorablemente por la 

Comisión de Educación en sesión de 11 de diciembre de 2014, 
que se eleva al Pleno municipal de 18 de diciembre de 
2014, para su aprobación. 
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SEGON. Aprovar l'organigrama del Consell Escolar 
Municipal de Museros, segons el qual i d'acord amb 
l'Ordre de 3 de novembre de 1989, que regula el 
procediment per a la constitució dels consells escolars 
municipals de la Comunitat Valenciana. El Consell 
Escolar Municipal de Museros es compondria de:  

 

 

Presi dent Alcalde/sa 4,54% 1 

Profesorat 
i personal 
administr
atiu de 
servicis 
dels 
centres 
escolares 
del 
municipi 

Professor/a representant del STEPV 

59,10 % 

1 

Professor/a representant del STEPV 1 

Professor/a representant del CCOO-
PV 

1 

Professor/a representant del CSI-
CSIF 

1 

Personal administratiu de servicis 1 

Personal administratiu de servicis 1 

Personal administratiu de servicis 1 

Pares i 
maes de 
l’alumnat 

Representant de l’Associació de 
pares i mares del CEIP Blasco Ibáñez 

1 

Representant de la Associació de 
pares i mares de l’IES Museros 

1 

Representant de l’Associació de 
pares i mares de l’Escola La Masia 

1 

Alumnes Representants de l’associació 
d’alumnes de I’IES Museros  2 

Representant de l’associació 
d’alumnes de l’Escola La Masia 

1 

Un 
regidor 
delegat de 
l’Ajuntam
ent 

Regidor/a d’Educació 

 4,54% 1 

Directors 
de centres 
públics 

Director/a del CEIP Blasco Ibáñez 4,54% 1 

Director/a de l’ IES Museros 4,54% 1 

Titulars de 
centres 
privats 

Director/a de l’Escola La Masia 

4,54% 1 

SEGUNDO. Aprobar el organigrama del Consejo Escolar 
Municipal de Museros, según el cual y de acuerdo con la 
Orden de 3 de noviembre de 1989, regula el 
procedimiento para la constitución de los consejos 
escolares municipales de la Comunidad Valenciana. El 
Consejo Escolar Municipal de Museros se compondría 
de: 

 

Presi 
dente 

Alcalde/sa 4,54% 1 

Profesorad
o y  
personal 
administra
tivo de 
servicios 
de los 
centros 
escolares 
del 
municipio 

Profesor/a representante del STEPV 

59,10 % 

1 

Profesor/a representante del STEPV 1 

Profesor/a representante del CCOO-
PV 

1 

Profesor/a representante del CSI-CSIF 1 

Personal administrativo de servicios 1 

Personal administrativo de servicios 1 

Personal administrativo de servicios 1 

Padres y 
madres 
del 
alumnado 

Representante de la Asociación de 
padres y madres del CEIP Blasco 
Ibáñez 

1 

Representante de la Asociación de 
padres y madres del IES Museros 

1 

Representante de la Asociación de 
padres y madres de la Escuela La 
Masía 

1 

Alumnos Representantes de la asociación de 
alumnos del IES Museros  

2 

Representante de la asociación de 
alumnos de la Escuela La Masía 

1 

Un regidor 
delegado 
del 
Ayuntamie
nto 

Regidor/a de Educación 

 4,54% 1 

Directores 
de centros 
públicos 

Director/a del CEIP Blasco Ibáñez 4,54% 1 

Director/a del IES Museros 4,54% 1 

Titulares 
de centros 
privados 

Director/a de la Escuela La Masía 
4,54% 1 
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TERCER. Aprovar les designacions del Consell Escolar 
Municipal de Museros. El nomenament dels membres 
del Consell Escolar Municipal de Museros, amb 
mandat de quatre anys, segons l'article 1 del 
Reglament de Règim Intern seria el següent: 

 

President Alcalde/sa José M. 
Aznar 
Monferrer 

Profesorat i  
personal 
administratiu 
de servicis dels 
centres escolars 
del municipi 

Professor/a representant del 
STEPV 

Josep 
Gavalda 
Esteve 

Professor/a representane del 
STEPV 

M. Carmen 
Marqués 
García 

Professor/a representant del 
CCOO-PV 

Pendent de 

designació 

Professor/a representant del 
CSI-CSIF 

Lucía 
Martínez 
Bosch 

Personal administratiu de 
servicis 

Rosa M. 
Sepúlveda 
Moreno 

Personal administratiu de 
servicis 

M. José 
Alcover 
Alcover 

Personal administratiu de Anna Roselló 

Represent
ants 
d’associac
ions de 
veïns 

Representant de l’Associació de 
Veïnes i Veïns de Museros 

4,54% 1 

Represent
ants de 
l’administ
ració 
educativa 

Inspector d’Educació Primària 

4,54% 1 

Represent
ants de les 
organitzac
ions 
sindicals 

Representant d’UGT 4,54% 1 

Representant de CCOO 
4,54% 1 

TOTAL 22 

Represent
antes de 
asociacion
es de 
vecinos 

Representante de la Asociación de 
Vecinas y Vecinos de Museros 

4,54% 1 

Represent
antes de la 
administra
ción 
educativa 

Inspector de Educación Primaria 

4,54% 1 

Represent
antes de 
las 
organizaci
ones 
sindicales 

Representante de UGT 4,54% 1 

Representante de CCOO 

4,54% 1 

TOTAL 22 

 

TERCERO.  Aprobar las designaciones del Consejo 
Escolar Municipal de Museros. El nombramiento de los 
miembros del Consejo Escolar Municipal de Museros, 
con mandato de cuatro años, según el artículo 1 del 
Reglamento de Régimen Interno sería el siguiente: 

 

Presidente Alcalde/sa José M. 
Aznar 
Monferrer 

Profesorado y  
personal 
administrativo 
de servicios de 
los centros 
escolares del 
municipio 

Profesor/a representante del STEPV Josep 
Gavalda 
Esteve 

Profesor/a representante del STEPV M. Carmen 
Marqués 
García 

Profesor/a representante del CCOO-
PV 

Pendiente 

de 

designación 

Profesor/a representante del CSI-CSIF Lucía 
Martínez 
Bosch 

Personal administrativo de servicios Rosa M. 
Sepúlveda 
Moreno 

Personal administrativo de servicios M. José 
Alcover 
Alcover 



AJUNTAMENT DE MUSEROS 

 

PLE ORDINARI 30/10/2014     Página 22  

servicis Sáez 

Pares i mares 
de l’alumnat 

Representant de l’Associació 
de pares i mares del CEIP 
Blasco Ibáñez 

Sergio C. 
García 
Sanchis 

Representant de 
l’Associaciónde pares i mares 
de l’IES Museros 

Juana 
Romeu 
Madrid 

Representant de la Associació 
de pares i mares de l’Escola La 
Masia 

Verónica 
Linares Villar 

Alumnes Representants de l’associació 
d’alumnes de l’IES Museros  

Pendents de 

designació 

Representant de l’associació 
d’alumnes de l’Escola La Masia 

Pendent de 

designació 

Un regidor 
delegat de 
l’Ajuntament 

Regidor/a d’Educació 

 

M. José 
Alcover 
Vivó 

Directors de 
centres públics 

Director/a del CEIP Blasco 
Ibáñez 

Amparo 
Duet 
Castelló 

Director/a de l’IES Museros Ismael 
Buisan 
Carrasco 

Titulars de 
centres privats 

Director/a de l’Escola La Masia Anna Chaler 
Feliu 

Representants 
d’associacions 
de veïns 

Representant de l’Associació 
de Veïnes i Veïns de Museros 

Amparo 
Vázquez 
Torres 

Representants 
de l’ 
administració 
educativa 

Inspector d’Educació Primària Pascual 
Ferrer 
Santamaría 

Representants 
de les 
organitzacions 
sindicals 

Representant d’UGT José M. 
Bolea Sala 

Representant de CCOO Pendent de 

designació 

 

 

 

QUART. Notificar el present acord al Consell Escolar 
Municipal de Museros als efectes oportuns. 
 
 

Personal administrativo de servicios Anna 
Roselló Sáez 

Padres y madres 
del alumnado 

Representante de la Asociación de 
padres y madres del CEIP Blasco 
Ibáñez 

Sergio C. 
García 
Sanchis 

Representante de la Asociación de 
padres y madres del IES Museros 

Juana 
Romeu 
Madrid 

Representante de la Asociación de 
padres y madres de la Escuela La 
Masía 

Verónica 
Linares 
Villar 

Alumnos Representantes de la asociación de 
alumnos del IES Museros  

Pendientes 

de 

designación 

Representante de la asociación de 
alumnos de la Escuela La Masía 

Pendiente 

de 

designación 

Un regidor 
delegado del 
Ayuntamiento 

Regidor/a de Educación 

 

M. José 
Alcover 
Vivó 

Directores de 
centros públicos 

Director/a del CEIP Blasco Ibáñez Amparo 
Duet 
Castelló 

Director/a del IES Museros Ismael 
Buisan 
Carrasco 

Titulares de 
centros privados 

Director/a de la Escuela La Masía Anna Chaler 
Feliu 

Representantes 
de asociaciones 
de vecinos 

Representante de la Asociación de 
Vecinas y Vecinos de Museros 

Amparo 
Vázquez 
Torres 

Representantes 
de la 
administración 
educativa 

Inspector de Educación Primaria Pascual 
Ferrer 
Santamaría 

Representantes 
de las 
organizaciones 
sindicales 

Representante de UGT José M. 
Bolea Sala 

Representante de CCOO Pendiente 

de 

designación 

 

 
CUARTO. Notificar el presente acuerdo al Consejo 
Escolar Municipal de Museros a los efectos oportunos. 
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7. PROPOSTA D'APROVACIÓ DE LA RENOVACIÓ DEL 
CONVENI D’ECOVIDRIO 

  
Vist que en sessió plenaria de 28 d’octubre de 2010 es 
va aprovar el Conveni marc suscrit en 19 de febrero de 
2009, entre la Generalitat, a través de la Conselleria de 
Medi Ambient, Aigua, Urbanisme i Habitatge, i l'entitat 
Ecovidrio, publicat en el DOGV núm. 5.993, de data 15 
d'abril de 2009. 

Vist que la renovació de l’esmentat conveni ha 
d’aprovarse en sessió plenaria, el Ple de la Corporació, 
per unanimitat, acorda el següent: 

PRIMER. Renovar l’adhessió al Conveni Marc (model 
A) entre la Generalitat, a través de la Conselleria de 
Medi Ambient, Aigua, Urbanisme i Habitatge, i l’Entitat 
Ecovidrio, conforme allò dispossat en el art. 9 de la Llei 
11/1997, de 24 d’abril, d’Envasos i Residus d’Envasos, 
asumint tots els compromissos i condicions que es 
defineixen al mateix. 

SEGON. Encarregar la gestió integral de la recollida 
selectiva de residus d'envasos de vidre a Ecovidrio, qui 
haurà de realitzar les operacions de recollida i 
transport dels residus d'envasos de vidre, així com el 
manteniment, la neteja i la reparació dels contenidors 
de tipus iglú. 

TERCER. Autoritzar a l'Alcalde-President de la 
Corporació a fi de la signatura del protocol d'adhesió, 
així com de la totalitat dels documents que es deriven 
de l'adhesió. 

QUART. Donar trasllat del present acord a la 
Conselleria de Medi ambient, Aigua, Urbanisme i 
Habitatge i l'entitat Ecovidrio, als efectes oportuns.  

 

Després de les intervencions dels grups polítics es 
procedeix a la votació de la proposta, amb el  resultat 
següent:  1 vot a favor del SIM, 2 vots a favor dels 
regidors no adscrits, 4 vots a favor del PP, 2 
abstencions del BLOC-Compromís i 4 abstencions del 
PSOE.  

 

7. PROPUESTA DE APROBACIÓN DE LA RENOVACIÓN 
DEL CONVENIO DE ECOVIDRIO. 

 
Visto que en sesión plenaria ordinaria de 28 de octubre 
de 2010 se aprobó el Convenio marco suscrito en fecha 
19 de febrero de 2009, entre la Generalitat, a través de 
la Consellería de Medio Ambiente, Agua, Urbanismo y 
Vivienda, y la entidad Ecovidrio, publicado en el DOGV 
nº 5993 de fecha 15 de abril de 2009. 

Visto que la renovación de dicho convenio debe 
aprobarse en sesión plenaria, el Pleno de la Corporación, 
por unanimidad, acuerda lo siguiente: 

PRIMERO. Renovar la adhesión al Convenio Marco 
(modelo A) entre la Generalitat, a través de la 
Consellería de Medio Ambiente, Agua, Urbanismo y 
Vivienda, y la entidad Ecovidrio, conforme a lo dispuesto 
en el artículo 9 de la Ley 11/1997, de 24 de abril, de 
envases y Residuos de Envases, asumiendo todos los 
compromisos y condiciones que se definen en el mismo. 

SEGUNDO. Encargar la gestión integral de la recogida 
selectiva de residuos de envases de vidrio a Ecovidrio, 
quien deberá realizar las operaciones de recogida y 
transporte de los residuos de envases de vidrio, así 
como el mantenimiento, la limpieza y la reparación de 
los contenedores de tipo iglú. 

TERCERO. Autorizar al Alcalde-Presidente de la 
Corporación al objeto de la firma del protocolo de 
adhesión, así como de la totalidad de los documentos 
que se deriven de la adhesión. 

CUARTO. Dar traslado del presente acuerdo a la 
Consellería de Infraestructuras, Territorio y Medio 
Ambiente y la entidad Ecovidrio, a los efectos 
oportunos. 

Después de las intervenciones de los grupos políticos se 
procede a la votación de la propuesta, con el siguiente 
resultado:  1 voto a favor del SIM, 2 votos a favor de los 
concejales no adscritos, 4 votos a favor del PP, 2 
abstenciones del BLOC-Compromís y 4 abstenciones del 
PSOE. 
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8. DESPATX EXTRAORDINARI 

 
No s’hi presenten mocions. 
 

9. DACIÓ DE COMPTES 

 
L'alcalde dóna compte de tot l'esdevingut des del 
passat Ple ordinari de 30 d'octubre de 2014: 

• S'ha adjudicat el projecte d'asfaltat de 
diferents carrers del poble per valor de 
70.000€. 

• S'ha aprovat el projecte de l'ascensor per a la 
biblioteca per import de 45.000 €. Queda 
pendent d'adjudicació a una empresa 
l'execució del projecte. 

• L'Ajuntament ha rebut 133.000 € de les 
subvencions de les administracions centrals, 
autonòmiques i provincials, per al tema de 
desocupació. Açò ha permès la contractació de 
59 persones. 
-  Un dels plans d'ocupació és el Conveni 

INEM-Corporacions locals, per import de 
26.000 €. 

- Un altre Pla d'Ocupació conjunt amb les 
administracions, la Generalitat i els 
Ajuntaments, per import de 22.000 €.  

- I, el més nou que s'ha subvencionat, ha 
sigut el Salari Jove, per import de 46.000 
€. Aquest ha permès la contractació de 
quatre joves, per sis mesos a jornada 
completa.  

- El Pla de Brigades de pobles de l'interior, 
amb un import de 15.000 €, ha beneficiat 
la contractació de quatre persones durant 
dos mesos i mig. 

- El Pla d'Ocupació Social de persones en 
risc d'exclusió social, per una quantia de 
24.000 €.  

- I, finalment, l'Obra Social de La Caixa, per 
al programa de desarrelament social, ha 
aportat 4.000 €.  

• L'Ajuntament compta amb set ordinadors 
nous, dels quals alguns d'ells ja han sigut 
instal·lats i els restants seran posats en 
funcionament en escassos dies. 

8. DESPACHO EXTRAORDINARIO. 

 
No se presentan mociones. 
 

9. DACIÓN DE CUENTAS. 

 
El alcalde da cuenta de todo lo acontecido desde el 
pasado pleno ordinario de 30 de octubre de 2014: 

• Se ha adjudicado el proyecto de asfaltado de 
distintas calles del pueblo por valor de 70.000 
euros. 

• Se ha aprobado el proyecto del ascensor para la 
biblioteca por importe de 45.000 euros. Queda 
pendiente de adjudicación a una empresa la 
ejecución del proyecto. 

• El Ayuntamiento ha recibido 133.000 euros de 
las subvenciones de las Administraciones bien 
centrales, bien autonómicas o bien provinciales, 
para el tema de desempleo. Ello ha permitido la 
contratación de 59 personas. 
- Uno de los planes de empleo es el Convenio 

INEM-Corporaciones locales, por importe de 
26.000 euros. 

- Otro Plan de Empleo, conjunto con las 
Administraciones, la Generalitat y los 
Ayuntamientos, por importe de 22.000 
euros. 

- Y, el más novedoso que se ha 
subvencionado ha sido el Salario Joven, por 
importe de 46.000 euros. Este ha permitido 
la contratación de cuatro jóvenes, por 
duración de seis meses a jornada completa. 

- EL Plan de Brigadas de pueblos del interior, 
con un importe de 15.000 euros, ha 
beneficiado la contratación de cuatro 
personas durante dos meses y medio. 

- El Plan de Empleo Social de personas en 
riesgo de exclusión social, por una cuantía 
de 24.000 euros. 

- Y, por último, la Obra Social de “La Caixa”, 
para el programa de desarraigo social, ha 
aportado 4.000 euros. 

• El Ayuntamiento ya cuenta con siete 
ordenadores nuevos, de los cuales algunos de 
ellos ya han sido instalados y los restantes serán 
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• L'Ajuntament s'ha acollit a un Pla de la 
Diputació l'any 2014, quant a il·luminació 
d'edificis públics en tecnologia LED. Ja hi ha un 
projecte en marxa, valorat en 50.000 €, dels 
quals el 80% aporta la Diputació i el 20% 
restant l'Ajuntament. Aquest projecte es 
preveu que s'inicie al gener de 2015. 

• Fa 3-4 mesos que l'Ajuntament va sol·licitar als 
Serveis Territorials de Medi Ambient perquè 
ens autoritzaren a caçar les blanques que 
estan destrossant els cultius. Ja s'ha autoritzat 
a la Societat de Caçadors per a la caça de 
blanques, amb vigència fins al 31 de desembre 
de 2015. 

• La població de Museros ha patit un increment 
d'habitants. A data de 25 de novembre de 
2014, són 6.326 els habitants del municipi. 

 
 
 
10. DECRETS DE L'ALCALDIA 

 

Es dóna compte de la relació de decrets des del 
número 497 al 611 de 2014, tots dos inclusivament.  

PSOE i Bloc es donen per assabentats i no conformes. 
PP i SIM es donen per assabentats i conformes. 

11. PRECS I PREGUNTES 

 

Torn de preguntes de la portaveu del PSPV-PSOE, 
Cristina Civera:  

1. En els Decrets d'Alcaldia que se'ns han passat hem 
vist que s'està començant a sancionar els veïns 
que no porten ni als gossos ni gats amb els 
morrions posats o en condicions. M'ha comentat 
una persona molt propera que a veure si de podia 
fer el mateix pel que fa a la circulació del poble, ja 
que hi ha zones del poble, com per exemple, a 
l'Avinguda, que no es pot circular correctament. 
Per tant, la proposta és la millora de la circulació 
del poble.  
 

 

puestos en funcionamiento en escasos días. 

• El Ayuntamiento se ha acogido a un Plan de la 
Diputación, en el año 2014, en cuanto a 
iluminación de edificios públicos en tecnología 
LED. Ya hay un proyecto en marcha, valorado en 
50.000 euros, de los cuales el 80% aporta la 
Diputación y el 20% restante el Ayuntamiento. 
Este proyecto se prevé que se inicie en Enero de 
2015. 

• Hace 3-4 meses que el Ayuntamiento solicitó a 
los Servicios Territoriales de Medio Ambiente 
para que nos autorizaran a cazar las urracas que 
están destrozando los cultivos. Ya se ha 
autorizado a la Sociedad de Cazadores para la 
caza de urracas, con una vigencia hasta el 31 de 
diciembre de 2015. 

• La población de Museros ha sufrido un 
incremento de habitantes. A fecha de 25 de 
noviembre de 2014, son 6.326 los habitantes del 
municipio. 

 
10. DECRETOS DE LA ALCALDÍA. 

 
Se da cuenta de la relación de decretos desde el número 
497 al 611 de 2014, ambos inclusive. 

PSOE y Bloc se dan por enterados y no conformes. PP y 
SIM se dan por enterados y conformes. 

11. RUEGOS Y PREGUNTAS. 

 

Turno de preguntas de la portavoz del PSPV-PSOE, Dª 
Cristina Civera: 

1. En los Decretos de Alcaldía que se nos han pasado 
hemos visto que se está empezando a sancionar a 
los vecinos que no llevan ni a los perros ni gatos con 
los bozales puestos o en condiciones. Me ha 
comentado una persona muy cercana que a ver si de 
podía hacer lo mismo en lo que respecta a la 
circulación del pueblo, ya que hay zonas del pueblo, 
como por ejemplo, en la Avenida, que no se puede 
circular correctamente. Por lo tanto, la propuesta es 
la mejora de la circulación del pueblo. 
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2. Com estan els pressupostos per a l'any 2015? 
 

Alcalde: estem en açò però, fins que no hi haja un 
esborrany que tinga més cos, amb previsió que siga 
para després de Reis, la quantia és de zero euros. 

 

3. Com sap de primera mà, igual que jo (dirigint-se a 
l'alcalde), fa tres setmanes va haver-hi un 
accident, que es va quedar en un esglai però que 
podia haver sigut més greu, pel tema de la 
il·luminació de la rotonda de Verdolaga. Sé que 
per part de l'Ajuntament s'han fet escrits per a 
sol·licitar que s'il·lumine, però crec que encara 
continua igual que estava. Ha avançat alguna cosa 
en aquestes tres setmanes, Sr. Alcalde? 

 
Alcalde: ahir van estar els tècnics de la Conselleria i 
van estar parlant amb Rafa Tamarit i ho van deixar 
solucionat. Per tant, hui ja hi ha il·luminació. Però, a 
més, haureu vist que ha estat hui una màquina durant 
tot el dia arrancant el 90% dels pins que llevaven la 
visibilitat del que hi havia a l'altra part de la rotonda. A 
més, la reformaran i la faran similar a la rajola que hi 
ha en la rotonda de l'avinguda de la Creu.  
 
 
4. El dimarts vam veure que hi havia electricistes en 

el tram Museros-Massamagrell, on es va tallar el 
subministrament elèctric dels fanals que hi ha ací. 
Açò significa, que es posaran en funcionament? 

 
Alcalde: No. Ací el que va succeir va ser que un grup 
de gent va robar el coure dels fanals i aquestes van 
deixar de funcionar. Massamagrell va aconseguir que 
tornara a haver-hi llum en el tram dels habitatges però 
on està el parc de jocs no hi havia. Per tant, Museros i 
Massamagrell, en acció conjunta, van aconseguir que 
tornara a haver-hi, amb l'esperança que no tornen a 
sostraure el coure dels fanals.  
 
5. Hem vist anunciat en premsa en l'Ajuntament 

sobre el tema de la Línia Verda. Açò ens suposa 
algun cost? És efectiva? Donen avisos? S'actua per 
a solucionar-los? 

 

2. ¿Cómo están los presupuestos para el año 2015? 
 

Sr. Alcalde: estamos en ello pero, hasta que no haya un 
borrador que tenga más cuerpo, con previsión de que 
sea para después de Reyes, la cuantía es de cero euros. 

 

3. Como sabe de primera mano, al igual que yo 
(dirigiéndose al Sr. Alcalde), hace tres semanas hubo 
un accidente, que se quedó en un susto pero que 
podía haber sido más grave, por el tema de la 
iluminación de la rotonda de Verdolaga. Sé que por 
parte del Ayuntamiento se han hecho escritos para 
solicitar que se ilumine, pero creo que todavía 
continúa igual que estaba. ¿Ha avanzado algo en 
estas tres semanas, Sr. Alcalde? 

 
Sr. Alcalde: ayer estuvieron los técnicos de la Consellería 
y estuvieron hablando con Rafa Tamarit y lo dejaron 
solucionado. Por lo tanto, hoy ya hay iluminación. Pero, 
además, habréis visto que ha estado hoy una máquina 
durante todo el día arrancando el 90% de los pinos que 
quitaban la visibilidad de lo que había a la otra parte de 
la rotonda. Además, van reformarla y la van a hacer 
similar al ladrillo que hay en la rotonda de la Avenida de 
la Cruz. 
 
4. El martes vimos que había electricistas en el tramo 

Museros-Massamagrell, donde se cortó el 
suministro eléctrico de las farolas que hay ahí. ¿Eso 
significa, que van a ponerse en funcionamiento? 

 
Sr. Alcalde: No. ahí lo que sucedió fue que un grupo de 
gente robó el cobre de las farolas y estas dejaron de 
funcionar. Massamagrell consiguió que volviera a haber 
luz en el tramo de las viviendas pero donde está el 
parque de juegos no había. Por lo tanto, Museros y 
Massamagrell, en acción conjunta, consiguieron que 
volviera a haber, con la esperanza de que no vuelvan a 
sustraer el cobre de las farolas. 
 
5. Hemos visto anunciado en prensa en el 

Ayuntamiento sobre el tema de la Línea Verde. ¿Eso 
nos supone algún coste? ¿Es efectiva? ¿Dan avisos? 
¿Se actúa para solucionarlos? 
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Mayte Montalt: la Línia Verda funciona a través de la 
Mancomunitat i no suposa un cost alt i, a més, és molt 
efectiu. 
 
6. Respecte al tema de les festes, hem estat eixint 

diverses vegades a Mediterranio TV. Tenim algun 
acord o contracte amb ells? 

 
Alcalde: contracte no tenim amb ells, però totes les 
intervencions que es fan són previ pagament de la 
taxa corresponent.  
 
7. I quant cost ens suposa? 
 
Alcalde: Doncs, quan és televisió, en funció del que 
contractes. En aquest cas, que vindran a cobrir la 
Cavalcada i l'altre dia que van estar en el Belén ixen al 
voltant d'uns 1.100 €, però no sé si és amb IVA inclòs o 
no.  
 
8. Mayte, contesta'm només sí o no, se li ha donat 

solució a la plaga de caparres que hi havia en el 
parc d’Ordre de Sant Jaume? 

 
Mayte Montalt: se li ha donat solució ja.  
 
9. Ens han comentat que el parc de Juan de Ribera 

està a les fosques durant uns dies ja.  
 
Mayte Montalt: no he rebut cap avís pel que fa a açò.  
 
 
Alcalde: normalment quan alguna il·luminació falla allí 
ens avisa algú però, a mi no m'ha avisat ningú.  
 
 
Juan Carrión: si em permeten, aquest matí he estat 
parlant amb Vicente, l'electricista, i m'ha comentat 
que està en açò. Ha canviat les bombetes i el que està 
desbaratat són uns mecanismes que fan que no 
funcione la il·luminació.  
 
10. Jose María has comentat que anem a rebre una 

subvenció de 70.000 € per a l'asfaltat de les carrer. 
Se saben quins van a ser? 

 

Dª Mayte Montalt: la Línea Verde funciona a través de la 
Mancomunidad y no supone un coste alto y, además, es 
muy efectivo. 
 
6. Respecto al tema de las fiestas, hemos estado 

saliendo varias veces en Mediterráneo TV. 
¿Tenemos algún acuerdo o contrato con ellos? 

 
Sr. Alcalde: contrato no tenemos con ellas, pero, todas 
las intervenciones que se hacen son previo pago de la 
tasa correspondiente. 
 
7. ¿Y cuánto coste nos supone? 
 
Sr. Alcalde: Pues, cuando es televisión, en función de lo 
que contratas. En este caso, que vendrán a cubrir la 
Cabalgata y el otro día que estuvieron en el Belén salen 
alrededor de unos 1.100 euros pero no sé si es con I.V.A 
incluido o no. 
 
8. Mayte, contéstame sólo sí o no, ¿se le ha dado 

solución a la plaga de garrapatas que había en el 
parque de Ordre de Sant Jaume? 

 
Dª Mayte Montalt: se le ha dado ya. 
 
9. Nos han comentado que el parque de Juan de 

Ribera está a oscuras durante unos días ya. 
 
Dª Mayte Montalt: no he recibido ningún aviso con 
respecto a eso. 
 
Sr. Alcalde: normalmente cuando alguna iluminación 
falla allí nos avisa alguien pero, a mí no me ha avisado 
nadie. 
 
D. Juan Carrión: si me permiten, esta mañana he estado 
hablando con Vicente, el electricista, y me ha 
comentado que está en ello. Ha cambiado las bombillas 
y lo que está estropeado son unos mecanismos que 
hacen que no funcione la iluminación. 
 
10. Jose María has comentado que vamos a recibir una 

subvención de 70.000 euros para el asfaltado de las 
calle. ¿Se saben cuáles van a ser? 
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Alcalde: Sí. Metge En Josep, València, Muñoz i 
Ferrándiz, Estació, Molí, Hort de Xufa, Sarasola i García 
Lorca. Açò és en Pla Singular de la Diputació, dotat de 
70.000 €. I en el Pla de Camins Rurals i Carrers de la 
Diputació, que són 50.000 €, està l'avinguda Blasco 
Ibáñez, carrer Ausiàs March i una part del carrer 
Metge En Josep.  
 
11. Com vas les obres del complex ludicoesportiu de 

l'avinguda Constitució?  
  
Alcalde: Doncs va vent en popa, a tota vela. 
 
12. Quan està previst que s'inaugure? 
 
Alcalde: Probablement s'inaugurarà a finals de febrer.  
 
 
13. En aquestes dates es paga l'assignació als grups 

polítics. Com ara hi ha una reducció per part de 
l'equip de Govern, els diners que sobren d'aquesta 
partida, es destinaran per a alguna cosa? 

 
Alcalde: jo parle per part del Partit Popular. Nosaltres 
de l'1 al 30 de juny, n’érem sis. A partir de l'1 de juliol 
hem cobrat el corresponent a quatre persones. I 
aquesta diferència encara no ho he parlat amb 
l'interventor i no sabem el que farem.  
 
14. Ja s'ha fet el procés de cessió dels terrenys dins 

del col·legi? 
 
Alcalde: sí, estan remesos ja a la Conselleria. 
 
15. Hem vist que Mitsubishi ha fet un pas elevat d'una 

empresa a una altra, qui l’ha pagat? 
 
 
Alcalde: L’han pagat ells.  
 
16. He vist en un dels Decrets d'Alcaldia que s'ha 

canviat el lloc d'una netejadora a un lloc d'una 
encarregada i coordinadora dels llocs de neteja. 
Quin serà el seu càrrec definitiu? 

 
Araceli Martín: realment, les funcions són de 

Sr. Alcalde: sí. Metge Don Josep, Calle València, Muñoz y 
Ferrándiz, Estació, Molí, Hort de Xufa, Sarasola y García 
Lorca. Esto es en Plan Singular de la Diputación, dotados 
de 70.000 euros. Y en el Plan de Caminos Rurales y 
Calles de la Diputación, que son 50.000 euros, está la 
Avenida Blasco Ibáñez, Calle Ausias March y una parte 
de la calle Metge Don Josep. 
 
11. ¿Cómo vas las obras del complejo lúdico-deportivo 

de la Avenida Constitución? 
 
Sr. Alcalde: pues va viento en popa a toda vela. 
 
12. ¿Cuándo está previsto que se inaugure? 
 
Sr. Alcalde: probablemente se inaugurará a finales de 
febrero. 
 
13. En estas fechas se paga la asignación a los grupos 

políticos. Como ahora hay una reducción por parte 
del equipo de Gobierno, el dinero que obre de esa 
partida, ¿se van destinar para alguna cosa? 

 
Sr. Alcalde: yo hablo por parte del PP. Nosotros del 1 al 
30 de junio, éramos seis. A partir del 1 de julio nosotros 
hemos cobrado lo correspondiente a cuatro personas. Y 
esa diferencia todavía no he hablado con el interventor 
y no sabemos lo que vamos a hacer. 
 
14. ¿Ya se ha hecho el proceso de cesión de los terrenos 

dentro del colegio? 
 
Sr. Alcalde: sí, están remitidos ya a la Consellería. 
 
15. Hemos visto que Mitsubishi ha hecho un paso 

elevado de una empresa a otra, ¿quién lo ha 
pagado? 

 
Sr. Alcalde: Lo han pagado ellos. 
 
16. He visto en uno de los Decretos de Alcaldía que se 

ha cambiado el puesto de una limpiadora a un 
puesto de una encargada y coordinadora de los 
sitios de limpieza. ¿Cuál va a ser su cargo definitivo? 

 
Dña. Araceli Martín: realmente, las funciones son de 
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coordinació però, en alguns moments puntuals haurà 
de realitzar alguna substitució. 
 
17. En la durada del contracte d'interinitat, serà fins 

que finalitze el procés d'elecció i selecció? 
 
 
Araceli Martín: aquest lloc d’interinatge serà efectiu 
fins que es traga la plaça i es proveïsca per la persona 
que l’ocupe.  
 
18. Des del grup socialista volem desitjar a tots els 

veïns i veïnes un bon Nadal i unes bones festes, 
que les passeu en harmonia i tan bé com siga 
possible.  
 

Torn de preguntes del regidor del PSPV-PSOE, Vicent 
Pérez:  

1. L'any 2008, hi havia alguna previsió de creixement? 
I, estem complint aquest creixement? (Vicent J. Simón) 

 
Alcalde: Els estem complint relativament.  
 
 
Torn de preguntes del portaveu del BLOC-
Compromís, Andreu Collado: 

1. Sobre la possibilitat de posar un tancament en la 
zona del parc de Blasco Ibáñez, s'ha pensat alguna 
cosa, hi ha alguna previsió? 

Mayte Montalt: Aquest parc té un projecte, a part del 
que tu comentes, i en ell estava previst aquest 
tancament.  

 
2. Sobre la moció que es va presentar sobre la revisió 
de l'IVA de les perruqueries, quina és la postura, en 
aquests moments, del govern municipal? 
 
 
Alcalde: Ara, en aquests moments no ens hem 
pronunciat encara. Nosaltres estudiarem la moció 
presentada. 
 
3. Sobre la sanció als propietaris de gossos, com ha 

coordinación pero, en algunos momentos puntuales 
deberá realizar alguna sustitución. 
 
17. En la duración del contrato de interinidad, ¿será 

hasta que finalice el proceso de elección y 
selección? 

 
Dña. Araceli Martín: este puesto de interinaje será 
efectivo hasta que se saque la plaza y se provea por la 
persona que lo ocupe. 
 
18. Desde el grupo socialista queremos desear a todos 

los vecinos y vecinas unas buenas Navidades y unas 
Buenas Fiestas, que las paséis en armonía y lo mejor 
posible. 
 

Turno de preguntas del concejal del PSPV-PSOE, D. 
Vicent Pérez: 

1. En el año 2008, ¿había alguna previsión de 
crecimiento? Y, ¿estamos cumpliendo ese crecimiento? 
(D. Vicent J. Simón) 

 
Sr. Alcalde: los estamos cumpliendo relativamente. 
 
Turno de preguntas del portavoz del BLOC-Compromís, 
D. Andreu Collado: 

1. Sobre la posibilidad de poner un cerramiento en la 
zona del parque de Blasco Ibáñez, ¿se ha pensado 
alguna cosa, hay alguna previsión? 

 

Dña. Mayte Montalt: ese parque tiene un proyecto, 
aparte de lo que tú comentas, y en él estaba previsto 
ese cerramiento. 

 
2. Sobre la moción que se presentó sobre la revisión 

del I.V.A. de las peluquerías, ¿cuál es la postura, en 
estos momentos, del Gobierno Municipal? 

 
Sr. Alcalde: ahora, en estos momentos no nos hemos 
pronunciado todavía. Nosotros estudiaremos la moción 
presentada. 
 
3. Sobre la sanción a los propietarios de perros, ¿cómo 
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quedat l'assumpte? 
 
Alcalde: Hi ha un problema important amb una 
persona que té díhuit gossos. Nosaltres hem sol·licitat 
al jutge que ens autoritze per a poder entrar en 
aquesta propietat i poder actuar, però la justícia és 
lenta. 
 
4. Sobre el decret de mercat dels diumenges, que se 
suposava que es podria impedir la seua instal·lació a 
finals de noviembre, quines novetats hi ha sobre açò? 
 
Araceli Martín: Se li ha donat una pròrroga perquè 
efectue el pagament, ja que aquests terminis els ha 
anat incomplint. Estem pendents que aquest 
diumenge, en el cas que torne a incomplir-los, se li 
prohibirà que instal·le el mercat. Per tant, l'ordre és: si 
aquest diumenge no paguen, no podran muntar el 
mercat.  
 
5. Sobre l'aparició de diversos articles que denuncien 
les condicions de treball, especialment en la taronja, 
preocupa aquesta situació al govern central i si va a 
actuar d'alguna manera en aquest sentit? 
 
Alcalde: En parlar de la taronja en un poble com 
Museros, que la base de l'economia provenia d'ella, 
ens preocupa tot el que afecte a aquest sector.  
 
6. Hi ha alguna novetat sobre l'expedient que 
passàrem fa uns mesos? 
 
Alcalde: Està presentat però tarda a eixir, de mitjana, 
sis o set mesos.  
 
7. Respecte a una reclamació d'ingressos sobre un 
cànon que no s'havia pagat, ja s'ha efectuat el 
pagament? 
 
Alcalde: Sí, sí, es va pagant. 
 
8. Quina és la postura respecte a l'adjudicació d'un 
pressupost a la Casa de la Música de Museros i, 
especialment, al col·legi públic de Museros? 
 
Alcalde: Aquest matí s'ha aprovat el pressupost en la 

ha quedado el asunto? 
 
Sr. Alcalde: hay un problema importante con una 
persona que tiene dieciocho perros. Nosotros hemos 
solicitado al Juez que nos autorice para poder entrar en 
su propiedad y poder actuar pero, la justicia es lenta. 
 
4. Sobre el Decreto de mercado de los domingos, que se 
suponía que se podría impedir su instalación, a finales 
de Noviembre, ¿qué novedades hay acerca de ello? 
 
Dña. Araceli Martín: se le ha dado una prórroga para 
que efectúe el plazo. Puesto que estos plazos los ha ido 
incumpliendo, estamos pendientes de que este 
domingo, en el caso en que vuelva a incumplirlos, se le 
prohibirá que instale el mercado. Por lo tanto, la orden 
es: si este domingo no pagan, no podrán montar el 
mercado. 
 
 
5. Sobre la aparición de diversos artículos que denuncian 
las condiciones de trabajo, especialmente en la naranja, 
¿preocupa esta situación al Gobierno Central y si va a 
actuar de alguna manera en ese sentido? 
 
Sr. Alcalde: al hablar de la naranja en un pueblo como 
Museros, que la base de la economía provenía de ella, 
nos preocupa todo lo que afecte a este sector. 
 
6. ¿Hay alguna novedad sobre el expediente que 
pasamos hace unos meses? 
 
Sr. Alcalde: está presentado pero tarda en salir, de 
media, seis o siete meses. 
 
7. Respecto a una reclamación de ingresos sobre un 
canon que no se había pagado, ¿ya se ha efectuado el 
pago? 
 
Sr. Alcalde: sí, sí, se va pagando. 
 
8. ¿Cuál es la postura respecto a la adjudicación de un 
presupuesto a la Casa de la Música de Museros y, 
especialmente, al Colegio público de Museros? 
 
Sr. Alcalde: esta mañana se ha aprobado el presupuesto 
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Generalitat Valenciana, definitivament.  
 
9. Felicitar el Nadal als membres de la Corporació, per 
extensió, a tots els ciutadans de Museros. 
 
 
Torn de preguntes del regidor no adscrit, Vicent J. 
Simón: 
1. Us desitge que tingueu un bon any i passeu un Feliç 
Nadal. Ha sigut un ple agradable i, com sempre, he 
estat a gust. 
 
Torn de preguntes del regidor no adscrit, Javier Marí: 
1. Respecte a la fallada dels fanals a l'avinguda Mestre 
Serrano. 
 
Alcalde: He estat parlant amb l'electricista i el 
problema que hi ha ací és que els cables de 
l'enllumenat, de Museros en general, estan 
manifestament millorables. I quan plou, es banyen i 
deixen de funcionar els fanals. Però, el problema 
d'aquests fanals que em comentaves no és aquest, 
sinó que no els arriben els cables. Per tant, si és 
competència de l'Ajuntament i no de la Cooperativa, 
s'arreglarà.  
 
2. Quant al fum que es desprèn de l'empresa Kamax 
Tusa, m'agradaria que no es dilatara aquest tema.  
 
Alcalde: Aquest tema és important, però és veritat que 
jo només he rebut dues queixes referents a açò. 
Nosaltres, a través del tècnic municipal corresponent, 
hem exigit a Kamax que present un informe del que ha 
fet i del que ha de fer. Està datat de fa mes i mig, i en 
ell es reflecteix la quantitat de coses que estan fent 
perquè el fum que desprén l'empresa siga el menys 
contaminant possible.  
 
3. Per a finalitzar, desitjar-vos un Feliç Nadal i un Feliç 
Any Nou a tota la Corporació Municipal, a tot el poble 
de Museros i, especialment, a la gran quantitat de 
gent que durant aquests mesos està recolzant la 
nostra decisió.  
 
Alcalde: el Ple ha finalitzat, no obstant açò, si alguna 
persona del públic desitja realitzar alguna pregunta 

en la Generalitat Valenciana, definitivamente. 
 
9. Felicitar las Navidades a los miembros de la 
Corporación, por extensión, a todos los ciudadanos de 
Museros. 
 
Turno de preguntas del concejal no adscrito, D. Vicent 
J. Simón: 
1. Os deseo que tengáis un buen año y paséis una Feliz 
Navidad. Ha sido un pleno agradable y, como siempre, 
he estado agusto. 
 
Turno de preguntas del concejal no adscrito, D. Javier 
Marí: 
1. Respecto al fallo de las farolas en la Avenida Maestro 
Serrano. 
 
Sr. Alcalde: he estado hablando con el electricista y el 
problema que hay ahí es, que los cables del alumbrado, 
de Museros en general, están manifiestamente 
mejorables. Y cuando llueve, se mojan y dejan de 
funcionar las farolas. Pero, el problema de estas farolas 
que me comentabas no es esté, sino que no llegan los 
cables a las mismas. Por lo tanto, si es competencia del 
Ayuntamiento y no de la Cooperativa, se arreglará. 
 
2. En cuanto al humo que se desprende de la empresa 
Kamax Tusa, me gustaría que no se dilatase este tema. 
 
Sr. Alcalde: este tema es importante para también es 
verdad que yo sólo he recibido dos quejas referentes a 
ello. Nosotros, a través de Ramiro hemos exigido a 
Kamax que presente un informe de lo que ha hecho y de 
lo que tiene que hacer. Está datado de hace mes y 
medio, y en él se refleja la cantidad de cosas que están 
haciendo para que el humo, que desprende la empresa, 
sea lo menos contaminante posible. 
 
3. Para finalizar, desearos una Feliz Navidad y un Feliz 
Año Nuevo a toda la Corporación Municipal, a todo el 
pueblo de Museros y, en especial, a la gran cantidad de 
gente que durante estos meses está apoyando nuestra 
decisión. 
 
Sr. Alcalde: el Pleno ha finalizado, no obstante, si alguna 
persona del público desea realizar alguna pregunta 
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referent als assumptes tractats, ara és el moment.  
En nom de tot l'equip de govern, vull felicitar el Nadal 
a tots els regidors, a totes les persones ací presents, a 
tot el poble en general i, aprofitar per a reivindicar 
que cada vegada siguem més solidaris amb les 
polítiques socials i amb els més necessitats. Feliç Nadal 
a tots.  
 
 
I no havent-hi més assumptes que tractar, s'alça la 
sessió, de la qual jo, com a secretària, estenc aquesta 
acta.  
 

                            Vist-i-plau 

                            L’ALCALDE 

 

 

referente a los asuntos tratados, ahora es el momento. 
En nombre de todo el Equipo de Gobierno, felicitar las 
Navidades a todos los Concejales, a todas las personas 
aquí presentes, a todo el pueblo en general y, 
aprovechar para reivindicar que cada vez seamos más 
solidarios con las políticas sociales y con los más 
necesitados. Feliz Navidad a todos. 
 

Y no habiendo más asuntos que tratar, se levanta la 
sesión, de lo cual yo, como secretaria, extiendo esta 
acta. 

 

 

                       LA SECRETARIA 
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